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Na naslovnici: Klavdija Kuralt 
Foto: Peter Košenina

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas 
beleži čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

□ DA □ NE

SOTOČJE (ISSN 1580 ■ 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski 
glas, d.o.o., Kranj, Bleivveisova cesta 4, s sodelavci: 
Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci 
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica 
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana Belovič, 
telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. E-pošta: 
info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 8. do 19. ure. 
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: SET, 
d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 2 je priloga 21. števil
ke Gorenjskega glasa, 14. marca 2008. V nakladi 5500 
izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

KOZJEK & KOZJEK d no.
ZAVAROVALNO FINANČNE STORITVE

Zg. Pirniče 11h, 1215 Medvode 
Telefon: 01 36 21 431,040 218 823

ekskluzivno zastopamo
GENERALI ZAVAROVALNICO d.d.

• zavarovanja nepremičnin
• avtomobilska zavarovanja
• življenjska in nezgodna zavarovanja
• zavarovanja za podjetnike in obrtnike

Brezskrbni pod 
okriljem leva.

txVTO JAMNi/f
• d.o.o. *

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

■ Diagnostika vseh 
tipov vozil!

■ Avtoservis

■ Bosch servis!

Servis klimatskih naprav

0<^APr'%
x>

A?- 4,
Branko Oberstar*# ® 041/68!) 783

O-markcl
Škofjeloška 18, Medvode, l 01/361 26 16

Poleg pestre ponudbe so na voljo 
še domači suhomesnati izdelki 

kmetije Žunar.

V trgovini je tudi

Vinska klet Rondič
Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h

Sobote: 7.30-18 h 
Nedelje, prazniki: 8 -12 h

IZPOSOJA AVTODOMA
IN MONTAŽA CENTRALNIH OGREVAN

Milan BOŽJAK s.p.

Dragočajna 28, 1216 Smlednik, informacije: 
041/666-876, 041/366-376, 041/366-377

FVZFULDA

Tomaž Luštrek, s.p. 
Ladja 30, Medvode 
tel.: 01/36-17-500

Akcija letnih avtoplaščev
GOOD?YEAR SjCLOCL I FVVjFULDA

med vode

Novice med vodami
INFORMATIVNI PROGRAM 
Z DIGITALNO TEHNOLOGIJO

Vse o tv medvede ter 
oddaje naše produkcije

ivzvzv.tv-m.si

promocijske cene Izdelave 
reklamnih spotov, vldeopredstavltev ter 
multlmedljsklh predstavitev
Zaupajo nam tudi najboljša slovenska 
podjetja. Pridružite se jim In nas pokličite I

Kabelska televizija Medvode 
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 Medvode 
http://www.tv-m.sl/ 
e - m a 11 i lnfo@tv-m.s! 
telefon: 36 19 580 
trženje: 041 630 303

NAJUGODNEJŠI 
KABELSKI INTERNET 
TER IR TELEFONIJA 
PO CELOTNI 
OBČINI MEDVODE
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Prireditve

PRIREDITVE V MEDVODAH
DATUM

Petek,
14. 3. 2008

Petek,
14. 3. 2008

Petek,
14. 3. 2008

Sobota,
15. 3. 2008

Sobota,
15. 3. 2008

Sobota,
15. 3. 2008

Nedelja,
16.3.2008

Ponedeljek,
17.3.2008

Sreda,
19. 3. 2008

Petek,
21. 3. 2008

KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Gledališče Medvode 
ob 19.30

Dom krajanov Sora 
ob 19.30

POPRAVNI IZPIT 
Komedija 

BOOM teater 
in

Violeta TOMIČ

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www.kud-medvode.si 
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode.si

ŽUPANOVA MICKA KUD Oton Župančič Sora
Za vas se bo zbrala ekipa, 

ki je igrala tudi pred 
desetimi leti, se spomnite?

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041 /378 050

Klub MKC Medvode ZBOR ČLANOV MKC MEDVODE, MKC Medvode 
ob 19.00 uri AKUSTIČNI JAM SESSION

Letnemu zboru članov društva bo sledilo
družabno srečanje z akustičnim jam 
sessionom Lidije in Mateja Sušnika.

mkc. medvode@siol. net

Gledališče Medvode 
ob 11.00 uri

KEKEC,
gibalna premetanka 

za otroški abonma in IZVEN.

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www.kud-medvode.si 
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode.si

Gledališče Medvode 
ob 18.00 

in 19.00 uri
vsak dan od 9.00 do 16.00 

petek od 9.00 do 13.00 
in uro pred predstavo 
www. kud-med vode. si 
info@kud-medvode. si 

blagajna@kud-medvode.si

POZDRAV POMLADI 
Baletna predstava

Baletna šola Stevens www.stevensbalet.com 
Blagajna gledališča: 

361 26 54

Klub MKC Medvode PROJEKCIJA FILMA ZEITGEIST MKC Medvode www.zeitgeistmovie.com 
ob 21.00 uri Zanimiv, a hkrati tudi krut pogled na svet 

in avtoritete, ki mu vladajo. Film vam utegne 
spremeniti pogled na svet, življenje in celotno 

dogajanje na našem planetu.

Dom krajanov Sora ŽUPANOVA MICKA KUD Oton Župančič Sora
ob 19.30 Za vas se bo zbrala ekipa, ki je

igrala tudi pred desetimi leti, se spomnite?

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041/378 050

Kulturni dom Pirniče ODPRTJE RAZSTAVE DEL KUD Pirniče
ob 18.00 uri SLIKARKE MAJDE ŽAKELJ

Vstopnine ni.
Razstava bo odprta do 31. 3. 

od 17. do 19. ure

041/776-735 in 
031/352-772

Knjižnica Medvode Večer slovenskih ljudskih pripovedi, Knjižnica Medvode 
ob 19.30 samospevov in ljudskih pesmi; nastopili

bodo:pravljičarka Tatjana Mavrič, 
mezzosopranistka Maja Poženel 

in pianist Antonio Caguazzo

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041/378 050 
KNJIŽNICA MEDVODE 

361 30 53

Klub MKC Medvode 
ob 21.00 uri

ROCK KONCERT SKUPINE MKC Medvode
BORDEL (rock/metal) 

predskupina KRITIČNA METODA (MKC)

www.bordelband.com,
wAw.myspace.com/boidelband

4 - SOTOČJE



Prireditve

DATUM

Petek,
28. 3. 2008

Petek,
28. 3. 2008

Petek,
28. 3. 2008

r*
^ Sobota,

29. 3. 2008

Sobota,
29. 3. 2008

Nedelja,
30. 3. 2008

Petek,
4. 4. 2008

Sobota,
5. 04. 2008

Nedelja,
6.4.2008

Petek,
11.4. 2008

Nedelja,
13. 4. 2008

KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Dom krajanov Sora Po materinskem dnevu pa Vam KUD Oton Župančič Sora 041 / 862 012
ob 19.30 bodo zapeli: Moški pevski zbor

Oton Župančič,
Lovski pevski zbor 

Medvode 
in

Mešani pevski zbor Dolenjske Toplice.
Koncert ”ln memorial 

Zdravku Vebru”

Klub MKC Medvode DEBATNI VEČER "KO BOM VELIK, MKC Medvode 
ob 19.30 BOM ZVEZDA ALI BOGATAŠ”

Pogovor o načrtovanju kariere, šolanju, 
pomenu izkušenj in znanj, ki si jih pridobimo izven šole, 

o življenjskih priložnostih in perspektivah mladih.

Kulturni dom Pirniče BALKANSKI ŠPIJON, KUD Pirniče
ob 20.00 uri komedija

Gostuje Dramski odsek PD Štandrež pri 
Gorici (Italija). Za abonma OTH in izven

Po občini Medvode POMLADANSKO UREJANJE OKOUA TZ Medvode,
Občina Medvode, 
TD, KS in ostali

nejc.smole@gmail.com 
mkc. medvode@siol.net

041/776-735 in 
031/352-772

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041/378 050

Kulturni dom Pirniče STOTISOČNOGA KUD Pirniče
ob 17.00 uri Gledališka predstava za otroke 

Gostuje Gledališče na vrvici
Nova Gorica

Za otroški abonma Otehajček in izven.

Gledališče Medvode SAŠO HRIBAR in RADIO GA GA KUD Medvode
ob 19.30 SHOVV

Ne zamudite velike uspešnice brez cenzure.

041/776-735 in 
031/352-772

Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www. kud-medvode.si 
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode.si

Klub MKC Medvode 
ob 21.00 uri

SLIKARSKA RAZSTAVA 
BRANETA ŠIRCE

MKC Medvode http://www.sirca.org

Klub MKC Medvode 
ob 21.00 uri

POTOPISNO PREDAVANJE MKC Medvode
"7770 KILOMETROV NAMIBIJE”

mkc. medvode@siol. net

Gledališče Medvode 
ob 19.30

SAŠO HRIBAR in RADIO GA GA KUD Medvode 
SHOW

Ne zamudite velike uspešnice brez cenzure.

Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

blagajna@kud-medvode.si

Klub MKC Medvode 
ob 21.00 uri

Gledališče Medvode 
ob 19.30

G LAM METAL KONCERT MKC Medvode

SAŠO HRIBAR in RADIO GA GA KUD Medvode 
SHOVV

Ne zamudite velike uspešnice brez cenzure.
ZADNJIČ V LETOŠNJI SEZONI!

mkc. medvode@siol .net

Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www. kud-medvode. si 
info@kud-medvode. si 

blagajna@kud-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega 
biroja Medvode. Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 

TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1, 1215 Medvode, E-mail: ti-biro@medvode.si
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Občina

Barka bo gradila na Jeprci
Nove delavnice bo Društvu Barka postavil donator, nemško podjetje Baufritz, ki je vodilni proizvajalec 

ekoloških hiš v Nemčiji. Montažne delavnice naj bi bile pod streho še letos.

Medvode - Društvo Barka že nekaj časa na 
področju načrtovane obrtne cone na Jeprci na
črtuje gradnjo delavnic Varstveno delovnega 
centra. "Izvajamo socialno varstveni program, 
ki zajema tudi zaposlitev, ki sedaj poteka v de
lavnicah v kletnih prostorih ene izmed naših 
dveh stanovanjskih hiš v Zbiljah. S sprejetjem 
novih oseb pa te delavnice postajajo pretesne,” 
odločitev za nove delavnice pojasnjuje Matej 
Rovšek, predsednik Društva Barka, humani
tarnega združenja oseb z motnjo v duševnem 
razvoju ter njihovih stalnih spremljevalcev.

Nove, večje delavnice so torej nujno potreb
ne in bi jih radi z donacijo nemškega podjetja 
Baufritz, ki je vodilni proizvajalec ekoloških 
hiš v Nemčiji, zgradili čimprej. V Baufritzu na 
potrditev začetka del namreč čakajo že dve 
leti. Zapletlo seje v tem, daje parcela veliko
sti 2200 kvadratnih metrov, kjer bodo delavni
ce, na robu bodoče obrtne cone Jeprca, ki se 
ureja z zazidalnim načrtom, ki pa je šele v iz
delavi. Vse to pa pomeni, da Društvo Barka 
gradbenega dovoljenja ne more pridobiti in po
sledično tudi ne začeti z deli. Zato so se obrni
li na Občino Medvode. "Edina rešitev je, da se 
ta parcela izloči iz urejanja z zazidalnim načr
tom in se za to zemljišče sprejmejo prostorski 
ureditveni pogoji, ki bodo društvu omogočili 
takojšnjo pridobitev gradbenega dovoljenja.

Saša Rožič predsednica 
00 SDS Medvode

Medvode - Občinski odbor SDS Medvo
de je zadnja dva mandata vodil Mitja Lju- 
belj.šek, svetnik v občinskem svetu občine 
Medvode in poslanec v Državnem zboru, 
ki pa se za vnovično kandidaturo za vode
nje občinskega odbora ni odločil: "Dva 
mandata sta bila dovolj. Prav je, da pride
jo novi ljudje z novo energijo, novimi ide
jami. Ostajam pa član izvršilnega odbo
ra.”

Za novo predsednico so na volilni konfe
renci OO SDS Medvode, ki se jo je udele
žil tudi Bojan Homan, predsednik Gorenj
ske regijske koordinacije te stranke, izvo
lili Sašo Rožič. Članica SDS je od leta 
1994, v Medvodah pa živi zadnjih 12 let in 
je zadnja dva mandata članica IO.

Poleg nove predsednice so izvolili tudi 11 
novih članov v sicer 16-članski izvršilni 
odbor, v katerem je vseh pet svetnikov ob
činskega sveta. Občinski odbor SDS Med
vode ima 144 evidentiranih članov, cilj od
bora pa je zmaga na jesenskih državno
zborskih volitvah (evidentirana kandidata 
sta Janez Barle in Mitja Ljubeljšek) in tudi 
v prihodnje ostati največja stranka v občin
skem svetu.

Maja Bertoncelj

Matej Rovšek, predsednik Društva Barka

Nov zakon o prostorskem načrtovanju to omo
goča in župan je presodil, da je ta izjema za 
Društvo Barka utemeljena,” je povedala Vanja 
Debeljak, vodja občinske uprave. Svetniki so 
se s tem strinjali in s sprejetjem osnutka načr
tovane spremembe dolgoročnega plana za to 
območje ter s sprejetjem sklepa o začetku pri
prave odloka o dopolnitvah prostorsko uredit

venih pogojev dali zeleno luč za nadaljevanje 
postopka, ki pa je dvofazni, kar pomeni, da bo 
Občinski svet po javni razgrnitvi in javni raz
pravi o tem odločal še enkrat.

”Z današnjo razpravo in naravnanostjo svet
nikov smo lahko zadovoljni. Imajo družbeno 
odgovornost do tega projekta, ki je v javnem 
interesu vse Slovenije in ne gre za privilegira
nost. Nobeden ne bo zase nič pridobil. Če ima 
društvo, ki ima koncesijo in s tem licenco za 
opravljanje socialno varstvenih storitev, to sre
čo, da lahko investicijo pridobi s pomočjo do
natorja, je to za državo, konkretno za občino 
Medvode, zelo velikega pomena,” je bil zado
voljen Rovšek in dodal: "Če bo šlo vse po na
črtu, bomo lahko za gradbeno dovoljenje za ji 
prosili poleti, jeseni začeli z deli. Upamo, da 
bodo delavnice pod streho še letos. Gre za eno
nadstropni montažni objekt. Zgoraj bodo 
skupni prostori, manjši apartma za spremlje
valce, spodnji prostori pa bodo namenjeni iz
ključno za delavnice.”

Barki bo objekt doniralo nemško podjetje 
Baufritz. "To je plod dolgoletnega prijateljstva 
skupnosti Barka z Menningenom, odkoder je 
to podjetje. Upamo, da jih bomo uspeli zadrža
ti še teh nekaj mesecev, saj za potrditev del ča
kajo že dve leti,” je še pojasnil Rovšek.

Maja Bertoncelj

Ekološki otok kar na pločniku
Medvode - Na občinsko upravo smo na 

pobudo občanov naslovili vprašanje v zvezi s 
postavitvijo ekoloških otokov. Slednji so 
ponekod postavljeni na neutrjeni podlagi, 
okoli njih se nabirajo odpadki, v Preski (na 
fotografiji) pa je ekološki otok kar na 
pločniku. Odgovor je posredoval Franci Je
raj, svetovalec župana za gospodarske javne 
službe: "Ekološki otoki so bili postavljeni v 
soglasju s krajevnimi in vaškimi skupnostmi 
ter lastniki zemljišč. Kontejnerje za ločeno 
zbiranje odpadkov je na dogovorjena mesta 
pripeljalo podjetje Snaga, d. o. o., iz Ljub
ljane. To podjetje skrbi tudi za njihovo redno 
praznjenje. Drži, da bo treba za večino lokacij 
ustrezno poskrbeti za utrditev potrebne 
površine in prilagoditev robnikov pločnikov.

da se bo tako zagotovilo primerno postavitev 
kontejnerjev vedno na isto mesto, njihovo 
lažje praznjenje in lažje vzdrževanje bližnje 
okolice. Ker za enkrat v občinskem pro 
računu sredstev za ta dela še ni bilo zagotov
ljenih, se to do sedaj še ni zgodilo.”

In kdo je zadolžen za čiščenje okolice 
otokov? "Posebnega dogovora ni. Kjer se 
pokaže potreba, se občasno oglasijo občinski 
komunalni delavci in počistijo nastalo nesnago. 
Prav bi bilo, da bi bili občani pri odlaganju 
odpadkov v kontejnerje bolj pazljivi. Verjetno 
pa se bo ob naslednji spremembi Odloka o fi
nanciranju komunalnih dejavnosti v krajevnih 
in vaških skupnostih tudi to nalogo vključilo v 
sistem rednega zagotavljanja potrebnih sred
stev in izvajanja del,” je pojasnil Jeraj. M. B.

6 - SOTOČJE



Občina

Vrtičke v Preski vračajo občini
Krajevna skupnost Preska upravljanje z vrtički s 1. aprilom vrača občini Medvode. Pogrešajo odlok, ki bi 

urejal to področje in na katerega bi se lahko sklicevali v pogodbah z najemniki.

Medvode - "Problematika vrtičkarjev počasi 
uhaja iz rok in krajevna skupnost ni več v sta
nju voditi in urejati te zadeve. Na ravni občine 
ni sprejetega nobenega odloka, na kar bi se 
lahko KS v pogodbah z najemniki vrtičkov 
sklicevala. Vedno smo zagovarjali vrtičkarje 
predvsem v smeri vrtičkarstva in to podpi
ramo, vendar tam sedaj nastaja nekakšno 
vikendaško naselje, pravijo, da nekateri tam 
celo bivajo. Ogromno je kreganja med sosedi, 
slabe volje, pritožb stanovalcev, ker se tam 
parkirajo avtomobili po ulici, onemogočajo 
dovoz stanovalcem. Ta ulica ima šest hiš in ni 
bilo namenjeno za takšen prevoz z osebnimi 

"Ntomobili. Prihaja do groženj tem stanoval
cem,” je povedala Zvonka Hočevar Šajatovič 
(Nestrankarska lista za napredek krajev občine 
Medvode), ki je na to problematiko pri točki 
pobude in vprašanja svetnikov opozorila na 
nadaljevanju zadnje seje medvoškega 
občinskega sveta. Kot članica Sveta KS Preska 
je dejala, da s 1. aprilom KS upravljanje z vr
tički vrača občini Medvode, vse dokler na tem 
področju ne bo sprejet občinski odlok.

Gre za vrtičke ob železniški progi in so prvo, 
kar ljudje vidijo, ko se iz prestolnice z vlakom 
pripeljejo v Medvode. "Stvar dejansko ni več 
obvladljiva. Gre za center Medvod. Usedite se 
na vlak in si ga oglejte. Za vse takšne parcele 
v Medvodah je treba sprejeti odlok, na kar sem 
opozarjal že pred desetimi leti. Tako neurejeno 
ne more biti,” se je strinjal Ljubo Jamnik 
(SDS).

Vanja Debeljak, vodja občinske uprave, je 
odgovorila, da je vrtičkarstvo tako v Medvo
dah kot povsod drugje velik problem, ter de
jala, da je politika občine na tem področju 
stvar občinskega sveta oziroma predlogov žu
pana in občinske uprave, ter še povedala: 
"Celovit odgovor bomo pripravili do naslednje

Mirko Verovšek, predsednik Sveta KS 
Preska: "Občino smo v pisnih dopisih že 
pred časom opozorili, da je treba urediti 
problematiko vrtičkov, o problematiki reše
vanja pa smo večkrat iskali rešitve tudi pri 
občinskem inšpektorju. Na nas seje z dopi
som obrnila tudi TUristična zveza Medvode, 
ki smo ji podali pisni odgovor. Poslan je bil 
tudi občinski upravi, na katerega pa še do 
danes nismo prejeli nobenega odgovora. Te 
stvari je potrebno urediti, KS pa ni tista, ki 
bi bila pristojna za sprejemanje normativov. 
Mi smo takšno stanje že dobili, vrtički so 
tam že vrsto let. Zaradi interesa KS, da se 
začasno uredi vrtičkarstvo, smo sklenili let
ne pogodbe, s katerimi smo želeli začasno 
vzpostaviti red. Denarna sredstva, ki smo 
jih pobrali, pa so bila namenjena za pokrit
je računovodskih storitev in pokritja cene 
večkratnega odvoza smeti. Plačevale so so 
res minimalne najemnine, približno 10 - 15 
evrov letno za vrtiček (odvisno od veliko
sti). Vrtičkov pa je skupaj okrog 180. Ker 
občina Medvode v tem času ni sprejela no
benih normativov - odlokov o vrtičkarstvu, 
smo se na seji KS 5. februarja odločili, da 
bomo vrtičkarje za nadaljnje informacije - 
sodelovanje odslej napotili na občino Med
vode, ki je lastnica zemljišča. V KS Preska 
smo bili tudi enotnega mnenja, da se v Ob
čini Medvode vrtičkarstvo ne ukine, vendar 
je zanje potrebno najti ustrezno lokacijo ter 
za tovrstno dejavnost urediti zakonske nor
mative, ki jih bi bilo možno nadzirati.”

seje. Problem se nanaša na več vprašanj. Eno
je lastništvo zemljišča, na katerem so vrtički.
Bilo je občinsko in v postopku denaciona
lizacije prehaja v lastništvo denacionalizacij-

Vrtičke ob železniški progi KS Preska z aprilom vrača 
občini Medvode.

skih upravičencev. Naslednji vidik je namemb
nost zemljišča. Pojasnilo na to bomo dobili na 
prihodnji seji občinskega sveta, ko bomo 
obravnavali dolgoročni plan občine. Tretji 
vidik pa je postavljanje teh objektov, ki so 
postavljeni nelegalno. Če gre za kmetijske 
površine, se objektov tam ne more postavljati, 
če pa za zazidljive površine, se lahko pomožni 
objekti, kar te ute so, postavljajo le na 
funkcionalnem zemljišču stanovanjskega ob
jekta, ki je zgrajen z gradbenim dovoljenjem.” 
Članica sveta KS Preska je tudi Jelena Alek
sič (Zares), ki je absolutno proti, da bi na vrat 
na nos ukinili vrtičke in da prestolnica tu ne 
more biti za zgled ter za konec dodala: ”Če so 
objekti na vrtičkih nelegalni, se sprašujem, kaj 
počnejo inšpekcijske službe in zakaj se je to 
sploh dovolilo.”

Maja Bertoncelj, 
foto: Tina Dokl

Višje cene v Vrtcu Medvode
Nove cene so začele veljati 1. marca. V povprečju so višje za deset odstotkov.

Medvode - Medveški svetniki so na zadnji 
seji potrdili predlagane višje cene vzgojnovar- 
stvenih programov Vrtca Medvode. Gre za 
prvo povečanje po januarju leta 2004, v pov
prečju pa bodo cene višje za 10 odstotkov. 
Nova cena programa za prvo starostno obdo
bje bo 429,79 evra, kar pomeni povečanje za 
12,1 odstotka, za drugo starostno obdobje 
294,58 evra (12,8-odstotno povečanje), cena 
za kombinirani oddelek pa 336,32 evra (5,1- 
odstotno povečanje).

Vrtec Medvode je sicer že lani jeseni pripra
vil spremembe cen programov, vendar je ob
činski svet na predlog Odbora za družbene de
javnosti to točko takrat umaknil z dnevnega

reda, saj so menili, da gradivo ni bilo primer
no pripravljeno in ravnateljici vrtca Romani 
Epih naložili, naj pripravi nov predlog cen v 
skladu s pravilnikom o metodologiji za obli
kovanje cen v vrtcih in seveda ustrezno ute
melji razloge za povišanje. Kot glavni razlog 
za višje cene, ki jih je občinski svet tokrat 
sprejel, so navedli plače zaposlenih, ki v 
strukturi cen na primer za prvo starostno sku
pino predstavljajo že več kot 85-odstotni de
lež. Seveda pa nove cene predstavljajo le 
osnovo za izračun plačila staršev. Slednji v 
povprečju plačajo 34 odstotkov cene, ostalo 
gre iz občinskega proračuna.

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl
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Gradnje v Rakovniku 
svetniki še niso potrdili

Urbanistična rešitev načrtovane stanovanjske gradnje v Rakovniku je bila pred dokončno odločitvijo
občinskega sveta javno razgrnjena še v KS Sora.

Medvode - Kot smo pisali že v februarski 
številki Sotočja, je na območju nekdanjega 
Colorjevega skladišča med Soro in Rakovni
kom predvideno novo naselje z 28 dvostano
vanjskimi objekti, skupaj 56 stanovanj. Poob
laščeni investitorje podjetje Iskra Prins, d. d., 
ki je za območje, veliko dobrih 23 tisoč kva
dratnih metrov, konec lanskega leta Občini 
Medvode posredovalo predlog urbanistične re
šitve, o katerem so na zadnji seji odločali med- 
voški občinski svetniki. Občinski svet je na
mreč pristojen za potrditev urbanistične rešit
ve. Lahko zahteva spremembe, dopolnitve ali 
pa rešitve sploh ne podpre.

Večina svetnikov je izkazalo podporo načrto
vani gradnji, slišati pa je bilo tudi kar nekaj pri
pomb in pomislekov. Zmotilo jih je dejstvo, da 
je to zemljišče na območju, predvidenem za 
mešane dejavnosti, kar pomeni, daje dovoljena 
gradnja stanovanjskih objektov, objektov za 
poslovno-storitvene dejavnosti in turizem, inve
stitor pa bo gradil le stanovanja. Pripombe je 
bilo slišati tudi na račun predvidene modernej
še oblikovne zasnove gradnje ter na domnevno 
preveliko zgoščenost pozidave. Po daljši raz
pravi so se svetniki odločili, da se pred dokonč
no odločitvijo predlagana urbanistična rešitev 
za 15 dni javno razgrne v KS Sora. Za investi
torja to seveda pomeni podaljšanje postopka.

Na seji je bila prisotna tudi Marjana Novak, 
direktorica podjetja Iskra Prins, d. d., ki je po
jasnila, da želijo z gradnjo začeti čimprej. Pra
vijo, da bi ob pridobitvi gradbenega dovoljenja 
do konca marca predajo objektov kupcem lah

ko zagotovili že do konca letošnjega leta. V 
stanovanja naj bi prišle mlade družine, Nova
kova pa je pojasnila, da je predvidena cena 
dvojčka 220 tisoč evrov. Odzvala se je tudi na 
pripombe in pomisleke svetnikov: "Dejstvo je, 
da parcela delno leži na območju Polhograj
skih Dolomitov. Pridobili smo naravovarstvene 
pogoje od Agencije RS za okolje. Edini pogoj, 
ki ga postavljajo, je varovanje desetmetrskega 
gozdnega roba na južnem delu parcele. To smo 
v urbanistični rešitvi tudi upoštevali. Kar se 
tiče razlage mešane gradnje. Smo profesional
ni investitorji. Ta nepremičnina je bila na trgu 
od leta 2005, kupili pa smo jo pred pol leta, 
potem ko smo strokovno preverili vse prostor
ske dokumente in pridobili tudi lokacijsko in
formacijo. Pridobili smo strokovna mnenja, kaj 
to pomeni mešana gradnja, čeprav edini poob
laščeni razlagalec je občinski svet. To, kar vi 
sprejmete, je za nas investitorja zavezujoče in 
to bomo spoštovali. Smo pa eden redkih inve
stitorjev, ki smo se natančno držali vsega, kar 
je v vaših odlokih zapisano. Odlok predvideva 
tudi možnost oblikovnega kontrasta. Temu 
smo se poslužili zato, ker smo ugotovili, da na
selje Rakovnik nima značilnega urbanizma.” 

Urbanistična rešitev je bila v KS Sora razgr
njena od 27. februarja pa do srede, 12. marca, 
10. marca je bila opravljena tudi javna obra
vnava. Je pa Svet KS Sora županu Stanislavu 
Žagarju v začetku decembra posredoval svoje 
stališče, in sicer, da gradnjo podpirajo.

Maja Bertoncelj, 
foto: gradivo za sejo občinskega sveta

Odbor za turizem in gostinstvo ne naspro
tuje predvideni gradnji, z izključitvijo turi
stične infrastrukture iz območja Rakovnika 
pa se ne strinja Tliristična zveza Medvode.

Vanja Ločniškar, predsednica Turistič
ne zveze Medvode (TZM): "TZM si je v 
času sprejemanja občinskega plana skupaj z 
odborom za turizem in gostinstvo še v prejš
nji sestavi zavzemala za rezervacijo nekate
rih področij v turistične namene. Med njimLzft. 
je tudi lokacija nekdanjega skladišča Color--®?' 
ja v Rakovniku. Zadeva je bila podprta z več 
vidikov: kot lokacija za parkiranje in desti- 
nacijo na vhodu v polhograjsko dolino Loč
nice, ki sama po sebi nima niti deset legalnih 
parkirnih mest, in kjer bo postopoma potreb
no omejiti vožnjo in parkiranje v kolonah; 
kot lokacijo takrat v lasti Save Kranj - tudi 
turistično usmerjene; kot dopolnitev že po
znani hiši kulinarike; kot zaledje za ureditev 
nekdanjega kopališča na Sori in bližnje in 
daljne okolice s pešpotmi oziroma kolesar
skimi potmi; kot lokacijo, ki bi naj bila upo
rabna ob eventuelni najdbi tople vode. Več
jih prostih površin, posebej še takih, ki niso 
v neposredni nevarnosti poplav, ne pozna
mo, zato nam je bil ta prostor kot nalašč za 
vizijo turizma iz opisanih razlogov. Seveda 
pa morate vedeti, da je TZM samo civilna 
družba brez denarja in brez glasovalne pra
vice in kot taka večkrat v napoto kot korist 
drugače mislečim. Obžalujemo pa, da se bo^) 
zgodila stanovanjska gradnja, namesto, da bi 
bila lokacija rezervirana za nekoga, ki bi 
verjel v razvoj turizma v Medvodah.”

Alenka Žavbi Kunaver, predsednica 
Odbora za turizem in gostinstvo: "Pred
log investitorja je pripravljen v skladu z ve
ljavnimi občinskimi akti oz. prostorskim na
črtom, zato je odbor sprejel sklep, da ne na
sprotuje izvedbi projekta. V skladu z ustav
nim načelom prepovedi retroaktivnosti, bi 
bilo vsakršno poseganje v prostorski akt se
daj, ko je investitor načrt že pripravil, proti
ustavno in bi pomenilo poseg v pravno var
nost gospodarskih subjetov. Če občina 
meni, daje območje pomembno za turizem, 
bi morala prostor odkupiti in ga ponuditi v 
odkup potencialnim investitorjem, ki bi vla
gali v turistično infrastrukturo. Občina tega 
ni storila in posledično dala vedeti, da ob
močje ni namenjeno zgolj turizmu oz. je do
voljena gradnja v skladu z veljavnim prosto- 
rkim načrtom, kar je investitor upošteval. 
Poleg tega je to območje komunalno oprem
ljeno, zato ne bi bilo racionalno, da bi tam 
zgradili parkirišča, kot se je omenjalo.”
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Ljudi je treba spoštovati!
Janez Burgar (NLNKOM) je občinski svetnik četrti mandat. Prosti čas namenja urejanju okolice hiše ter

sprehodom v naravo.

Se lahko za začetek predstavite?
"Rojen sem bil v Hrašah, kjer sem živel do 

svojega šestega leta starosti, nato pa smo se 
preselili v Valburgo, kjer živim še danes. Sem 
poročen in oče dveh hčerk, starih 23 in 16 let. 
Zaposlen sem v Zavarovalnici Triglav v Ljub
ljani.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli
tiko?

"To je bilo še za časa občine Ljubljana-Šiška. 
Pod okriljem Demosa sem kandidiral v KS 
Smlednik in bil izvoljen. Moji začetki v politi
ki torej sovpadajo z začetki slovenske pomladi. 
Vse od takrat sem prisoten v politiki. Že četrti 
mandat sem član občinskega sveta in član Ne
strankarske liste za napredek krajev občine 

'Medvode. V tem mandatu sem član Odbora za 
kmetijstvo in Komisije za volitve, imenovanja 
in administrativne zadeve.”

Kakšen mora biti dober svetnik?
"Zelo pomembno se mi zdi, da svetnik dela v 

dobro vseh občanov, ne pa zgolj v dobro kapi
tala. Političnih interesov ne bi smeli postavljati 
pred interese kraja. Zavzemati bi se morali za 
enakomeren razvoj krajev v občini, da pride 
prav vsaka vas na vrsto. V glavnem imam tu v 
mislih področje komunalne infrastrukture, ki 
je tudi v naši občini največji problem. Poleg 
tega se mora dober svetnik znati dogovarjati, 
biti odprt za različne ideje, upoštevati in spoš
tovati mnenja drugače mislečih in pri tem 
iskati kompromise. Ljudi je treba spoštovati!"

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

"Pogrešam realizacijo ureditve centra Med
vod. Pogrešam kulturno središče v občini. 
Vedno sem bil zagovornik ideje, da bi center 
Medvod zaživel tudi kulturno, da bi dobili 
nekakšen hram kulture v dvorani Svoboda, 
kjer bi svoje predstave med drugim uprizarjala 
vaška kulturna društva. Pogrešam kolesarske 
steze, ki jih ni. Imamo sicer zemljevid kole
sarskih poti, ki pa gredo po prometno obre
menjenih cestah, kar pomeni, da te poti veči
noma niso varne. Pri rekonstrukcijah in novo
gradnjah cest bi morali rezervirali prostor in 
zgraditi tudi kolesarske poti ter s tem slediti 
nekaterim državam, ki imajo to področje lepo 
urejeno. Tudi pešpoti niso dovolj poznane in 
služijo bolj za lokalno uporabo. Problem je 
tudi s parkirišči, predvsem v centru Medvod, 
pod Šmarno goro in v Zbiljah. Problemi so

tudi na področju ekologije in urejanja prostora. 
Za primer naj navedem poseg v potok Mlake 
in v zaščiteno naravno krajino ob gradnji golf 
igrišča. Velik problem je, po mojem mnenju 
onesnažen zrak v Medvodah zaradi izpustov 
medvoških tovarn. Menim, da bi se o tem 
morali pogovarjati in se soočiti s problemom. 
Največ potreb pa je seveda na komunalnem 
področju. Upam, da bomo uspeli na razpisu za 
sredstva EU za izgradnjo kanalizacije v 
Smledniku. Potrebna bi bila obnova in 
povečanje kapacitet vodovodnega omrežja, 
tudi zaradi škodljivih azbestnih cevi. Na našem 
območju si že zelo dolgo želimo, da bi dobili 
povezavo z mestnim avtobusom. Nujna je 
posodobitev in povečanje kapacitet vrtca v 
Smledniku in v Pirničah, saj so objekti stari, 
dotrajani in premajhni glede na potrebe. Za 
popestritev športne in turistične dejavnosti bi 
bilo dobro zgraditi bazen na primerni lokaciji 
v Medvodah. Želel pa bi poudariti, da se je v 
teh letih veliko naredilo predvsem na področju 
ureditve in asfaltiranja cest, uredili smo 
ekološke otoke, gradnja kanalizacije in 
plinovoda na območju od Preske do Sore, 
napredek je čutiti na področju turizma, kul
turnih in športnih dejavnosti.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
"Najboljši odgovor na to vprašanje bi dali 

moji najbližji. Za pozitivno lastnost si štejem 
čut za ohranjanje narave in okolja in posluh za 
potrebe občanov in sokrajanov, in ne podle
ganje interesom kapitala. Kot vsak imam tudi 
jaz negativne lastnosti, vendar se z njimi ne bi 
hvalil."

Kako preživljate prosti čas?
"Med tednom prostega časa zaradi službenih 

obveznosti skorajda nimam, ob koncih tedna 
pa ga namenim urejanju okolice hiše. Dela je 
pri hiši vedno dovolj. Ob nedeljah si vzamem 
malce več časa za počitek ter za sprehode v 
naravo. To je žal skorajda moja edina rekreaci
ja. Rad tudi smučam in hodim v hribe."

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Ponosen sem seveda na družino ter na novo 
hišo, v katero je bilo vloženega veliko truda. V 
njej živimo pet let."

Še nekaj o aktualnem dogajanju: se stri
njate, da bodo na območju nekdanjega Co- 
lorja v Rakovniku zgradili stanovanjsko

naselje in da lam, kot kaže, ne bo mešane 
gradnje?

"Do sprejetja predlaganega urbanističnega 
načrta je bil ta prostor namenjen za mešane de
javnosti, to je poleg stanovanjske tudi 
poslovno-obrtne in turistične dejavnosti. Grad
nja te stanovanjske soseske je primer interesa 
kapitala nad interesom ohranjanja krajine. 
Mislim, namreč, daje v primerjavi z okoliški
mi vasmi, to naselje pregosto pozidano, pa tudi 
arhitektura hiš je zelo moderna in bo v tem 
okolju izstopala. KS Sora je, kot vem, ta pro
jekt podprla.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Nov turistični vodnik po Medvodah
Medvode - Turistična zveza Medvode je izdala nov turistični vodnik po občini. Izšel je 

v nakladi 30 tisoč izvodov, brezplačno pa ga dobite v Turističnem biroju. "To je prvi 
takšen vodnik, ki ga je izdala Turistična zveza. S tem projektom smo kandidirali na 
občinskem razpisu. V vodniku je panoramska karta občine Medvode, na kateri so oz
načene pomembne točke, ki vodijo obiskovalca. Na njem je tudi ulični sistem Medvod, 
poleg tega so v fotografiji predstavljene nekatere znamenitosti,” je pojasnil Boštjan 
Luštrik, samostojni strokovni sodelavec Turistične zveze Medvode. M. B.
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Nov pravilnik za šport
Inšpektorat RS za šolstvo in šport je ugotovil, daje trenutno veljavni Pravilnik o sofinanciranju in

vrednotenju športnih programov pomanjkljiv.

Medvode - Svetniki so sprejeli osnutek 
Pravilnika o sofinanciranju in vrednotenju 
športnih programov v občini Medvode, na 
katerega je pozitivno mnenje dala tudi Šport
na zveza Medvode. Pravilnik določa pogoje, 
postopke in merila za razdelitev sredstev, na
menjenih za uresničevanje javnega interesa 
na področju športa v občini. Razdelitev sred
stev po tem novem pravilniku naj bi veljala za 
leto 2009. Letos bo občina Medvode za pro
grame športa namenila dobrih 432 tisoč 
evrov.

V občini Medvode deluje več kot 25 šport
nih društev in večina je vključenih v Športno 
zvezo Medvode. Sašo Bratuš, direktor Zavo
da za šport in prireditve Medvode, je pojas
nil, daje osnutek usklajen z Zakonom o špor
tu in Nacionalnim programom športa ter do
dal, daje pravilnik temeljni akt, ki opredelju
je, komu in katere programe na področju 
športa občina sofinancira. Pojasnil je tudi, 
zakaj je prišlo do preoblikovanja trenutno še 
vedno veljavnega pravilnika iz leta 1995. Ra
zlog je v tem, daje Inšpektorat RS za šolstvo

in šport opravil na občini nadzor nad ure
jenostjo tega področja. Ugotovili so, da je 
pravilnik pomanjkljiv.

"Pri pripravi novega pravilnika smo sledili 
njihovim ugotovitvam in navodilom na doslej 
veljavni pravilnik in merila. Nov pravilnik je 
usklajen z Zakonom o športu in Nacionalnim 
programom športa in vsebuje programe, ki jih 
le-ta navaja in jih prejšnji ni. Nov pravilnik in 
merila pa sta seveda prilagojena lokalnemu 
nivoju ter upoštevata organiziranost in razvi
tost lokanega športa, s tem, da vsebuje tudi 
občinske posebnosti na področju športa,” so 
zapisali v obrazložitvi.

Bilo pa je na predlagan pravilnik z merili 
podanih nekaj pripomb društev. Med njimi je 
teniška sekcija Partizana Medvode, ki že 
nekaj časa izraža nestrinjanje s številom 
vadečih v posameznih vadbenih skupinah in 
so na merila podali pisne pripombe. Menijo, 
daje določeno število vadečih za šport, kot je 
tenis, preveliko. Predlagali pa so tudi zmanj
šanje števila tekem.

Maja Bertoncelj
Pravilnik je temeljni akt, ki opredeljuje, komu in katere 
programe na področju športa občina sofinancira.

Obvestilo ZD Medvode 
o cepljenju proti HRV

Sotočje tudi na www.gorenjskiglas.si

§

i

Znano je, da okužba s humanim papiloma virusom (HRV) 
povzroča razvoj raka na materničnem vratu in genitalne bradavice. 
Strokovnjaki so odkrili možnost cepljenja proti HRV. Opravljene so 
bile številne raziskave o učinkovitosti in neškodljivosti cepljenja (po
java stranskih učinkov).

Cepi se v treh odmerkih v obdobju enega leta. Občina Medvode 
je za cepljenje namenila določena sredstva iz občinskega proraču
na.

Vabimo vse zainteresirane starše deklic od 13. leta starosti in 
dekleta do 26. leta, da se za cepljenje do 15. aprila prijavijo v 
Šolskem dispanzerju Zdravstvenega doma Medvode po tel. 361 
99 59 ali po elektronski pošti na naslov uprava@zd-medvode.si.
če želite več informacij o cepljenju, vas vabimo na predavanje ali 

razgovor v večnamenski prostor v Športni dvorani Medvode, ki bo 
v sredo, 16. aprila, z začetkom ob 18. uri.

Vida Šušteršič-Bregar, zdravnica v Šolskem dispanzerju in
v. d. direktorja ZD Medvode

VRTEC MEDVODE 
VABI STARŠE PREDŠOLSKIH OTROK 

K VPISU OTROK V PROGRAME PREDŠOLSKE 
VZGOJE ZA ŠOLSKO LETO 2008/2009

l Vpis bo potekal od 3. marca 2008 do 28. marca 2008. Obrazec 
g vpisnega lista lahko oddate po pošti ali na upravi Vrtca Ostrovrhar- 

jeva ulica 2, Medvode, vsak dan od 8.00 do 14.00 ure, ob sredah 
| do 16.00 ure.

1
g Obrazec za vpis lahko dobite na upravi vrtca ali na spletnih straneh 
“ Vrtca Medvode.

j Informacije na telefonski številki: 01/36 11 140 in 361 14 61.
VABUENI!

m * 't.« Li
>-

VELIKA IZBIRA 2 IN 4 
POGONSKIH MOZIL

POOBLAŠČENI PRODAJALEC 
IN SERVISER VOZIL

$ SUZUKI
AVTOMEHANIKA LUSlNA Franc s.p.. Tel.: 04/50 22 000 
Gosteče 8. 4220 Škofja Loka e-mall: prodaja.luslnaensiol.net
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Občina

Termalno vodo bodo iskali v novi vrtini
Z iskanjem termalne vode ob desnem bregu Sore bodo nadaljevali v drugi poskusni vrtini. Z vrtanjem v prvi

so morali zaradi napake na stroju po enem mesecu prekiniti.
Medvode - Na zemljišču ob desnem bregu 

Sore, v bližini podvoza, kjer je po dolgoroč
nem načrtu predviden športni park, že dlje 
časa potekajo geološke, hidrogeološke in geo
termalne raziskave. Glavni investitor projekta 
iskanja termalne vode je Pavel Lampič.

Zgodovina teh raziskovanj sega že v leto 
1998, ko se je na tem področju naredila prva 
raziskovalna vrtina, druga je bila narejena leta 
2006. "Da je na tem območju možno pridobiti 
termalno vodo, je nakazalo več indikatorjev. 
Poleg teh dveh testnih vrtin tudi prelom cestiš
ča pri podvozu ter vrelci tople vode v bližini,” 
je pojasnil Lampič. Z vrtanjem po rudarskem 
projektu, ki dopušča vrtanje 800 metrov globo
ko z možnostjo poglobitve do 1100 metrov, so 

^ačeli lani septembra. Vrtanje je potekalo pre
ko zaščitne oligocenske sivice in se ni smelo 
prekiniti niti ponoči. Pod zaščitno sivico, ki je 
odličen izolator in pod tanjšo plastjo oligocen- 
skega konglomerata pa naj bi se v debeli plasti 
dolomita lahko nahajala voda, ki bi dosegala 
temperaturo med 28 in 31 stopinjami.

"Vrtanje smo morali zaradi napake na stroju 
po enem mesecu prekiniti. V poskusno vrtino 
je padlo orodje, ki ga nismo uspeli izvleči, in 
preprečuje nadaljnje vrtanje, zato bomo začeli z 
vrtanjem v novi vrtini, ki je od prve oddaljena 
osem metrov. Z deli bomo nadaljevali čez tri 
tedne ali čez dva meseca, odvisno od tega, kdaj 
bomo dobili stroj za vrtanje, ki je edini v Slo
veniji in odgovarja evropskim normam o dovo
ljenem hrupu,” je povedal Lampič ter dodal: 
"Prišli smo do globine 353 metrov. Prva vrtina 
je dala nekaj pričakovanih rezultatov. Na globi
ni okrog 305 metrov seje nahajala nedoločljiva

količina vode, ki je dosegla temperaturo okrog 
30 stopinj, vendar se iz ekonomskih razlogov 
nismo odločili za aktiviranje. Voda, ki se naha
ja v sivici, je namreč le pogojno dobra. Upamo, 
da bo vrtanje v novi vrtini uspešno, se pa lahko 
na nekaj metrih, kolikor je razlike med prvo in 
novo vrtino, vse spremeni. Računamo pa, daje 
v vsakem primeru spodaj topla voda.” Vrtanje 
v novi vrtini bo predvidoma potekalo dva me
seca, od tega bo efektivnega 24-urnega vrtanja 
skozi sivico 17 dni. Zanj imajo pridobljena vsa 
potrebna dovoljenja.

Lampič pravi, da če ne bo voda dovolj topla 
za toplice, ima idealne možnosti, da se z njo 
ogreva načrtovani športni park in center Med
vod. Vrednost projekta bo okrog 350 tisoč ev
rov, vodil pa ga bo do aktiviranja vrtine. Zani
mivo je, da možnost koriščenja geotermalne

vode na tem območju omenjajo tudi v povsem 
drugem projektu, v projektu izgradnje 
Poslovno-rekreacijskega centra Medvode na 
območju nedokončane športne dvorane ob 
Partizanu, ki je lani dobila novega lastnika. "Z 
investitorjem smo stopili v kontakt in dogovo
rili smo se, da bo počakal na rezultate z vrti
ne,” je o tem povedal Lampič, ki sicer pravi, da 
so povsod, kjer se smatra, da plast sivice ni 
pregloboka in da je pod sivico kalcijev ali 
kalcij-magnezijev karbonat, možnosti korišče
nja termalne vode: "Moja ideja je, da bi Go
renjsko z vrtinami raziskali tako kot so Panon
sko nižino. Treba je narediti projekt in ga pred
staviti službi RS za lokalno samoupravo in re
gionalni razvoj, ki bi ga potem lahko finančno 
podprla.”

Maja Bertoncelj

Obvestilo Obvestilo o vračanju vlaganj v JTO
Komisija pri občini Medvode za vračanje vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje 

sporoča, da iz Državnega pravobranilstva Ljubljana še vedno ni dobila rešenih dveh za
htevkov, ki skupaj predstavljata vračilo približno 1600 takratnim telefonskim naročnikom. 
Gre za naročnike po Sporazumu iz leta 1978 za Presko, Seničico, Žlebe, Golo Brdo in Spo
razumu iz leta 1986 za vsa območja sedanje občine Medvode. Tako kljub urgencam ne pre
ostane drugega kot čakanje, da zahtevka prideta na vrsto. Za komisijo Vida Bališ

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

Na podlagi zadnjih prejetih poročil o 
preskusu vode vam sporočamo, da zaradi 
varnosti zdravja uporabnikov ostane v ve
ljavi stalen preventivni ukrep prekuhavan
ja pitne vode v prehrambne namene pri 
uporabi vode iz naslednjih vaških 
vodovodnih sistemov:

VVS Belo - Ojstrica (28. 12. 2007)
VVS Drnovec (28. 11. 2006)
VVS Golo Brdo - Polana (1L 10. 2007) 
VVS Mamovec - Tehovec (26. 10. 2007) 
VVS Sora (30. 11.2007)
VVS Stc.ška planina (27. 10. 2006)
VVS Vaše (16. 11.2007)
VVS Žlebe - Jetrbenk (18.10. 2007) 
VVS Žlebe - Seničica (11.10. 2007)
VVS Žlebe - Studenčke (17. 12. 2007)

Poročila so dostopna na spletni strani 
Občine Medvode (Občina Medvode/obči
na/občinska uprava/oddelek za gospo
darske javne službe/analize pitne vode).

M2T Oddajanje avtodomov Matija Tome s. p. 
Kajakaška c. 63, 1211 Ljubljana - Šmartno 
Telefon: +386 (0) 41 481 403 
www.m2t.si 
e-pošta: info@m2t.si

Se dolgočasite vedno na isti plaži? 
Z našim avtodomom se lahko 

dolgočasite na različnih plažah I
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Občina

Zares tudi v Medvodah
Nova predsednica občinskega odbora Zares - nova politika Medvode bo Jelena Aleksič,

edina kandidatka za to mesto.

Svetnika stranke Zares - nova politika v OS Medvode sta Dragan Djukič (pred združivijo z Zares član Aktivne 
Slovenije) in Jelena Aleksič. Djukič bo vodja svetniške skupine, Aleksičeva pa prva predsednica občinskega 
odbora te stranke.

Medvode - Prvi uradni zbor članic in članov 
Zares Medvode, katerega gostji sta bili pod
predsednica Zares dr. Mojca Gabrovšek in 
predsednica sveta stranke mag. Marjetica 
Mahne, je bil konec februarja. Zbrali so se z 
namenom ustanovitve Občinskega odbora Za
res - nova politika Medvode. Na zboru se je 
predstavila tudi edina predlagana kandidatka 
za predsednico občinskega odbora mag. Jelena 
Aleksič. Slednja je prvi mandat svetnica med- 
voškega občinskega sveta, izvoljena sicer na li
sti LDS, iz katere pa je nato izstopila in je do 
ustanovitve stranke Zares - nova politika delo
vala kot samostojna svetnica. Že pred drugim 
zborom članic in članov (sredi marca), ko bodo 
znani rezultati glasovanja po pošti, je jasno, da 
bo prva predsednica OO Zares - nova politika 
Medvode pričakovano prav Aleksičeva. Edini 
kandidat za podpredsednika stranke je Ciril 
Sušnik, vodja svetniške skupine v medvoškem 
občinskem svetu pa bo Dragan Djukič, pred 
združitvijo član Aktivne Slovenije.

”Na prvem zboru članic in članov smo spre
jeli tudi pravila delovanja občinskega odbora, 
osnovni akt, ki nam omogoča ustanovitev od
bora. Poleg tega je bila to hkrati prva prilož
nost, da se na družabnem srečanju, ki je sledil 
uradnemu delu, med seboj spoznamo. Trenut
no imamo v Medvodah okrog 35 članov,” je 
povedala Jelena Aleksič, o nadaljnih korakih 
odbora pa dodala: ”V kratkem bomo pripravi
li akcijski načrt dela do jesenskih državnozbor
skih volitev in do konca letošnjega leta. Sledi
li bomo stranki, kar pomeni, da se bomo 
ukvarjali z vprašanjem zdravja, sociale, razvo
ja, zlasti prostorskega, ekologije, zdravega

okolja, prometnih težav. Odpirali bomo tudi 
nova vprašanja.”

Cilj vseh političnih strank je uspeti na jesen
skih državnozborskih volitvah. "Trenutno ima 
stranka Zares v Državnem zboru sedem po
slancev. Menimo, da bomo ta rezultat izboljša
li in da se bo stranka tudi v Medvodah dobro 
profilirala,” o jesenskih volitvah pravi Aleksi
čeva, glede delovanja na lokalni ravni pa si želi 
dobrega sodelovanja tudi z ostalimi političnimi

strankami. V zadnjem času dobro sodelujejo z 
LDS in SD. Bo takšno sodelovanje ostalo ali 
gre v predvolilnem času, v boju za glasove 
medvoških volivcev, pričakovati zaostritve od
nosov? "Tega si ne želim. Potreben je bil čas, 
da smo vpostavili konstruktivno sodelovanje. 
Res je, da smo konkurenti, je pa stranka Zares 
bolj sredinska in menim, da je tukaj še nekaj 
prostora, kar kažejo tudi javnomnenjske razis
kave.” Maja Bertoncelj

Na okrogli mizi o turizmu
Smlednik - Občinski odbor Liberalne demokracije Slovenije Med

vode je v Smledniku pripravil okroglo mizo z naslovom Medveški 
turizem na razpotju?. Udeležili so se jo predstavniki turističnih 
društev v občini. Turistične zveze Medvode (TZM) in predstavniki 
javnosti, ki jih zanima razvoj medvoškega turizma.

"Namen okrogle mize je bil ugotoviti, kakšne so potrebe turizma, 
kaj lahko skupaj naredimo. Ker je študija "Razvojne možnosti turiz
ma v Medvodah" že nekaj časa pripravljena in sta jo s pripombami 
obravnavala in sprejela tako odbor za turizem in gostinstvo občine 
Medvode kot Turistična zveza Medvode, so se udeleženci na koncu 
srečanja zedinili, daje potrebno poskrbeti, da se s študijo čimprej sez
nani občinski svet. S tem bo občina dobila jasno zavezo in smernice 
za razvoj turizma, ki jo bo morala upoštevati pri pripravi razvojne vi
zije in prostorskega razvoja. Dogovorili smo se tudi, da bomo poleg 
študije predlagali občinskemu svetu v sprejem nekaj sklepov, ki jih 
bosta predhodno uskladila odbor za turizem in gostinstvo ter Turistič
na zveza Medvode. Zavzeli pa so se tudi za večje sodelovanje odbo
ra, TZM ter občinske uprave,” je povedala Alenka Žavbi Kunaver, 
predsednica OO LDS Medvode ter dodala: "Možnih turističnih točk 
v Medvodah je sicer veliko, manjka pa krovni subjekt, ki bi povezo
val nosilce turistične ponudbe in skrbel za promocijo turizma.” In za
kaj je bila okrogla miza organizirana na pobudo LDS in ne na pobu
do občinskega odbora za turizem in gostinstvo, ki mu predseduje prav

Žavbi Kunaverjeva? "Kot občinski odbor LDS že dlje časa orga
niziramo okrogle mize. Tokratna na temo turizma je bila že peta v 
zadnjem letu. Pomembno je, da se pogovarjamo o stanju in potrebah 
na področju turizma, ne pa, kdo to organizira,” je pojasnila Žavbi Ku
naverjeva.

Maja Bertoncelj

00 LDS Medvode je pripravil okroglo mizo na temo turizma v Medvodah, ki je 
bila dobro obiskana. / Foto: arhiv 00 LDS Medvode
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Obvestilo, oglas

VABILO NA CEPLJENJE PSOV
Letos Vas še posebej opozarjamo na 

vnovični pojav stekline v Sloveniji. Pojavila 
se je med lisicami, okužen je bil tudi že 
pes ter nekatere druge vrste domačih 
živali v obmejnih občinah s Hrvaško. Zato 
Vas v skrbi za naše skupno zdravje in 
zdravje Vaših psov vabimo, da ga 
privedete na eno od mest iz zgornjega raz
poreda ali v Ambulanto Veterinarske 
postaje Ljubljana, Cesta v mestni log 51 a, 
Ljubljana, delavni čas ambulante je od 
ponedeljka do petka od 7.30 do 19.30 in 
v soboto od 7.30 do 14.00. Tisti, ki niste 
zmožni psa pripeljati, lahko pokličete na 
telefonsko številko 420 56 30 in se do
govorite z veterinarjem za cepljenje psa na 
vašem domu.

Cena cepljenja na terenu znaša 33,85 
evra.v

Če ste psa v letu 2008 že cepili proti 
steklini, vzemite vabilo kot brezpredmet
no.

Kot določa Odredba o izvajanju pre
ventivnih cepljenj in diagnostičnih ter 
drugih preiskav v letu 2008 (Uradni 
list RS št. 6, 25. 1. 2003), 11. člen, 
morajo biti psi cepljeni enkrat na leto 
proti steklini. Od zadnjega cepljenja 
ne sme miniti več kot dvanajst mese

cev. Mladi psi morajo biti cepljeni 
takoj, ko dopolnijo štiri mesece 
starosti.

Nespoštovanje Zakona o veteri
narstvu (Uradni list RS št. 33, 5. 5. 
2001) 15. člen se kaznuje pri sodniku 
za prekrške s kaznijo od 200 do 500 
evrov.

VETERINARSKA POSTAJA LJUB
LJANA, d. o. o., Cesta v Mestni log 51 a, 
OBJAVLJA RAZPORED CEPLJENJA 
PSOV PROTI STEKLINI ZA LETO 2008

TOREK, 1. aprila 2008
ob 14.00 - pri Grabci, Topol 
ob 15.00 - pri Legastji, Trnovec 
ob 15.30 - pri Dolinarju, Sora 34 
ob 16.00 - pri Alojzu Jenku, Goričane 17 
ob 17.00 - pri Andreju Vebru, Sp. Senica 1

ob 18.00 do 18.30 - Svoljšak, C. na Svet- 
je 40 po domače pri Smovc

SOBOTA, 5. aprila 2008
ob 9.00 - pri gostilni BORMES, Golo Brdo 9
ob 10.00 - pri Cvajnarju, Žlebe
ob 11.00 - pri Boštjanu Burgerju (pri
Žerovc), Zbilje 7
ob 12.00-pri Šetini, Zbilje 26
ob 12.30 - pri Stenovcu, Dragočajna

ob 13.00 - pri Čebašku, Moše 20 
ob 14.00 - Rozman, Smlednik 10 
ob 15.00 do 15.30 - pri Francu Janharju, 
Hraše 46
od 15.45 do 16.00 - pri Ježku, Zavrh 8, 
Zavrh
ob 16.30 do 17.00 - pri gostilni MI
HOVEC, Zg.Pirniče
ob 17.30 do 17.45 - pri Šušteršiču, Preš- 
ka cesta 6

Cena cepljenja 33,85 evra.

Ob cepljenju OBVEZNO prinesite s se
boj knjižico o cepljenju in stalno značko o 
cepljenju psa zaradi vpisa letošnjega cep
ljenja in potrditve knjižice.

Cepljenje zunaj navedenega razporeda 
se opravlja vsak delavnik od 7.30 do 
19.30, ob sobotah od 7.30 do 14.00 ure 
v ambulanti, Cesta v Mestni log 51 a, Ljub- ,, 
Ijana.

Telefon: 420-56-39. g
E

V primeru, da se cepljenja ne morete | 
udeležiti, pa vas prosimo, da pokličete po | 
telefonu 420-56-39 oziroma veterinarja, | 
ki bo cepil psa na vašem domu. “

i
Direktor: |i

Vojko Vesel, dr. vet. med u;

Oboje! Nič več dvojnih očal! 
Ponujamo vam oster pogled na

Optika Mali 
Medveška cesta 3 
Medvode.

blizu in daleč.

40€ za korekcijska očala
s progresivnimi stekli!
Akcija traja do 31.3. 2008. Popust se uveljavlja 
samo s tem oglasom. Popusti se ne seštevajo!

tel.:01 36 178 36
info@optikamali.si
www.optikamali.si

Odprto od 9:00 do 12:30 
in 15:00 do 18:30, 
sobota od 9:00 do 12:00

optika mali
OPTIKA IN OČESNA AMBULANTA
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Sničanka snežna kraljica Krvavca
Klavdija Kuralt iz Sp. Senice je prva spremljevalka letošnje snežne kraljice. V finalni izbor seje uvrstila kot

Ljudje in dogodki----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Sp. Senica - Na naslovnici Sotočja je 29-let- 
na Klavdija Kuralt. Potegovala se je za naziv 
letošnje snežne kraljice.

Zmagali ste na izboru snežne kraljice Kr
vavca. Kako to, da ste se odločili za sodelo
vanje?

”Med kandidatkami sem se znašla povsem 
naključno. Šli smo smučat na Krvavec in sploh 
nisem vedela, da ta dan izbirajo snežno kralji
co. Prijavnico za sodelovanje na izboru so v 
mojem imenu izpolnili kar prijatelji in moj 
mož. Razlog je bil v tem, ker me poznajo in 
vedo, da nisem za take vrste izpostavljanja, 
predvsem pa zato, da se bodo lahko nasmejali 
na moj račun in na moje nerodnosti v tem 
"poslu”.”

Kaj pomeni biti snežna kraljica: šteje le 
lepota ali še kaj drugega?

"Mislim, da je na izboru za snežno kraljico 
bolj kot sama lepota štela dobra volja, pred
vsem pa, da znaš uživati in se zabavati na 
snegu. Predstavile pa smo se v smučarski opre
mi.”

Kaj vam pomeni ta naziv, kaj vam je pri
nesel?

snežna kraljica Krvavca.

”V bistvu je prinesel polno smeha, kar pa je 
tudi dobro, saj je smeh pol zdravja! Mislim pa, 
da se takšnih tekmovanj v prihodnje ne bom 
več udeleževala.”

Kot snežna kraljica Krvavca ste 8. marca 
nastopili na finalnem izboru. Kako je bilo?

"Sprva je bil finalni izbor predviden na Po
horju, nato pa so ga zaradi vremenskih razmer 
prestavili na Krvavec. V finale se nas je uvrsti
lo osem deklet. Postala sem prva spremljeval
ka in za nagrado dobila nove smuči.”

Posvečate veliko pozornosti zunanjemu 
videzu?

"Moja služba ne dopušča, da bi prišla na de
lovno mesto ravno brez make-upa ali z mastni
mi lasmi, tako da porabim pet minut za make- 
up, za kaj več pa zjutraj nimam časa.”

Kako preživljate prosti čas?
"Verjetno sem ena redkih, ki mi služba ne 

vzame celega dne, zato lahko rečem, da imam 
dosti prostega časa, predvsem med tednom, ko 
je Oskar v vrtcu. Moj vsakodnevni "ritual” je 
hoja na Šmarno goro ali na kakšen drug 
hribček v bližini. Ob koncih tedna prosti čas 
preživimo skupaj z družino. V poletnih mese-

Klavdija (v sredini) z lento snežne kraljice Krvavca

cih smo veliko na rolerjih in na kolesu, skratka 
na svežem zraku.”

Maja Bertoncelj, foto: arhiv organizatorja

Ponosni na prvo risanko
Medvode - Mladinski kulturni center 

Medvode je med zimskimi počitnicami za 
osnovnošolce pripravil brezplačne delavnice 
risane animacije, kjer so s pomočjo mentor
jev ustvarili čisto pravo risanko. "Delavnica 
je namenjena vsem, ki radi rišejo, si izmiš
ljujejo napete zgodbe in domišljijske junake. 
Poleg tega risanke tudi gledamo in se zaba
vamo,” je povedal akademski slikar Peter 
Gaber, ki je bil skupaj s slikarko Renato 
Grmovšek mentor delavnic.

Tokrat ni bilo prvič, da so otroci delali ri
sanke, saj je delavnica potekala že med lan
skimi poletnimi počitnicami. Pa je teden dni 
dovolj za izdelavo risanke? "Je dovolj, neka
teri naredijo celo več animacij. Risanka se 
lahko naredi na zelo veliko načinov. Že tukaj 
smo jih poskusili nekaj. Lahko si pomagamo 
z računalnikom, kar je danes bolj ustaljena

praksa, vendar mi raje prakticiramo starejše 
prijeme, ki so bolj kreativni. Narišemo sce
no, izrežemo posamezne dele, akterje in jih 
na različne načine premikamo po podlagi. 
Vmes vsako fazo posnamemo in potem slik- 
ce skupaj povežemo v animacijo,” je Gaber 
opisal postopek. Na delavnicah je bilo vsak 
dan okrog osem otrok, med njimi tudi 11 -let
ni Tjaša Ložar in Jerica Črešnik iz Med
vod, ki sta delali risanko po knjižni predlogi 
v kratki zgodbici miške na podstrešju in jo 
seveda prilagodili potrebam animacije. ”Na 
delavnicah v MKC-ju sem prvič. Že na ob
vestilu se mi je zdelo zanimivo in sem prišla. 
Všeč mi je delati risanke,” je povedala Tjaša, 
Jerica pa dodala nekaj o njuni animaciji: 
"Predstavili bova miško, ki hodi, zagleda sir 
in steče. To bo moja prva risanka in na to 
sem ponosna.” Maja Bertoncelj

Tjaša Ložar in Jerica Črešnik med izdelovanjem 
risane animacije

Taborniki vabijo na Kolpo
Medvode - Taborniki Roda dveh rek Med

vode so že pripravili program "TABOR 
2008”, ki bo tako kot lani potekal ob reki 
Kolpi. Za otroke, stare od 7 do 12 let, bo po
tekal od 12. do 19. julija, za starejše taborni
ke, stare od 12 do 16 let, pa od 12. do 22. ju
lija. Več informacij dobite na njihovi spletni 
strani www.rdr.rutka.net. Prijave zbirajo 
vsak ponedeljek med 20. uro in 20.30 v nji
hovih prostorih na Ulici k studencu 6. Prija
vite se lahko vse do 15. junija. M. B.

Rotarijci podelili dilplome učencem
Medvode - Rotary Club Medvode je v medvoški knjižnici tretje leto zapored podelil diplome 

najboljšim učencem z vseh medvoških osnovnih šol. Kot je tudi letos poudaril dr. Igor Lukšič 
iz Rotary cluba Medvode, so kriteriji za izbor nagrajenih učencev, da pomagajo sošolcem, da 
so prijatelji in krepijo prijateljstvo v oddelčni in šolski skupnosti, da so vsestransko dejavni in 
razgledani ter tudi uspešni. Tukaj torej ne šteje le šolski uspeh. Po teh kriterij so bili izbrani: 
Nina Omejc, Anja Cvajnar, Maiša Triler, Pia Pavlič (OS Preska), Eva Ločniškar, Lucija 
Fabjančič, Kristjan Jenko (OŠ Simona Jenka Smlednik), Tjaša Javornik, Nika Bergant, 
Katarina Kadivec (OŠ Pirniče), Vesna Kajzer, Aja Janežič in Peter Knific (OŠ Med
vode). Kratek kulturni program, ki ga je povezovala Katarina Lukšič, so poleg Gregorja 
Jagodiča na klavirju, sooblikovali učenci osnovnih šol: gledališki kluh OŠ Pirniče, plesalka 
Maiša Triler iz OŠ Preska in dramska skupina OŠ Medvode. M. B.

14 - SOTOČJE



Ljudje in dogodki

Na Osolniški gori
Sora - Za 8. marec je v Kulturnem domu v ja je Urban Tozon. V goste so povabili solistko 

Sori potekal kocert mešanega pevskega zbora Sašo Siter in organista Roberta Koheka. 
KUD Oton Župančič Sora, katerega zborovod- Naslov koncerta je bil Na Osolniški gori. ”To

Na koncertu mešanega pevskega zbora je kot solistka nastopila Saša Siter.

Center za

l F trajnostni razvoj 
VS CJ podeželja Kranj

vabita k udeležbi v kulinarični akciji

Domače gorenjske jedi 
nekoč in danes

"V krogu gorenjskih družin in v tradicionalnih gostilnah so vedno 
pripravljali dobre domače jedi. Nekaj teh jedi je skozi čas šlo v pozabo, precej 

pa se jih je le skrilo v družinskih kuhinjah."

Pobrskajte med svojimi recepti 
ali recepti vaših babic 

in pošljite predlog za najboljšo 
gorenjsko domačo jed!

Predloge z imenom in receptom jedi, Vašimi kontaktnimi podatki ter opisom običajev ali 
Vaših osebnih zgodb, povezanih s pripravo in uživanjem te jedi, pošljite na naslov: CTRP 
Kranj, Strahinj 99A, 4202 Kranj ali na e-naslov: infoMctrp-kranj.si. Najbolj zanimive recepte 
bomo tedensko objavljali v Gorenjskem glasu, jih nagradili ter ob koncu akcije objavili 
v posebni brošuri. Jedi bomo pripravili in predstavili tako na uvodni kot na zaključni 
prireditvi v restavraciji Vila Bella in bodo vsebina za pripravo "Gorenjskega jedilnika", ki 
ga CTRP Kranj pripravlja v okviru projekta Interreg HIB REGIOMARKET.

JiZ-sp/si/' /sr /r^Lir r/sr/rrrr yrssa/r/rr/r'/

je bil prvi samostojni koncert mešanega 
pevskega zbora, ki deluje približno eno leto in 
pol. Doslej so nastopili na naših proslavah ob 
kulturnem prazniku tako lani kot tudi letos ter 
peli na lanski občinski pevski reviji in bili 
izbrani za regijsko tekmovanje. V zboru je 
nekaj čez trideset pevcev,” je pojasnil Franc 
Plešec, predsednik KUD Oton Župančič Sora. 
Udeleženci koncerta na dan žena so v prvem 
delu v pesmi slišali Haydnovo mašo, v nada
ljevanju pa še dela Vrabca, Nageleja, Kreka, 
Močnika, Habeta, Kumra in Missiona.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Gorenjska cesta 54 
1215 Medvode

Spletna stran: www.vilboss.s1

VILIČARJI - DODATNA OPREMA - REZERVNI DELI - SERVIS

Pooblaščeni zastopnik in distributer svetovno priznanih 
blagovnih znamk viličarjev zaradi povečanja obsega 
poslovanja razpisuje naslednja prosta delovna mesta:

SERVISER VILIČARJEV (m/ž)
Opis dela:
- servisiranje viličarjev v servisni delavnici in na terenu
- spremljanje novosti
Pogoji:
- zaželjena izobrazba: mehanik, električar-elektronik
- vozniški izpit B kategorije
- komunikativnost, prilagodljivost in dinamičnost
Prednosti:
- znanje vsaj enega tujega jezika
- znanje uporabe osebnega računalnika
- izkušnje na področju vzdrževanja delovnih vozil
Ponujamo:
- zaposlitev za nedoločen čas
- stalno izpopolnjevanje
- stimulativen osebni dohodek
- možnost strokovnega razvoja

4$ IS M S,

M2T Oddajanje avtodomov Matija Tome s. p. 
Kajakaška c. 63, 1211 Ljubljana - Šmartno 
Telefon: +386 (0) 41 481 403 
www.m2t.sf 
e-pošta: info@m2t.si

Se dolgočasite vedno na isti plaži? 
Z našim avtodomom se lahko 

dolgočasite na različnih plažah!
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Oglas

Komunala Kranj

Kakšno vodo smo pili 
v letu 2007

Letno poročilo o skladnosti pitne vode 
iz vodovodnega sistema Medvode za leto 2007.

Vodovodni sistem Medvode 
oskrbuje s pitno vodo približno 
10.800 prebivalcev in ima pri
bližno 2.500 vodovodnih pri
ključkov. Oskrbuje naselja Med
vode, Svetje, Zgornje in Spod
nje Pirniče, Verje, Vikrče, Zavrh,
Preska, Goričane, Zbilje, Smled
nik, Zgornja in Spodnja Senica,
Rakovnik, Sora in Ladja.

Zagotavljanje zdravstveno 
ustrezne pitne vode je ena naših 
glavnih nalog, zato smo, sklad
no z zakonodajo, na vodovod
nem sistemu Medvode, vzposta
vili notranji nadzor po načelih 
HACCP sistema. HACCP sistem 
je preventivni sistem, ki omogoča prepoznavanje tveganj in zagotavlja 
pravilno ukrepanje ter nadzor nad morebitno prisotnimi dejavniki tvega
nja v vseh fazah priprave in oskrbe s pitno vodo. V sklopu notranjega 
nadzora je Zavod za zdravstveno varstvo Kranj opravljal redni mesečni 
odvzem vzorcev za laboratorijska preskušanja.

Vodovodni sistem Medvode se oskrbuje s pitno vodo iz naslednjih virov:
- vrtina Preska 3,
- vrtina Preska 2,
- črpališče Svetje,
- črpališče Zavrh,
- črpališče Senica (rezervni vir).

Pitna voda iz vseh zgoraj naštetih virov je tako kvalitetna, da jo lahko 
uživamo brez kakršnekoli obdelave, zato jo lahko zaužijemo tako, kot 
priteče iz vodonosnika.

Rezultati analize vode temeljijo na mikrobioloških in fizikalno - kemijskih 
preskušanjih.
Za mikrobiološka preskušanja je bilo iz vrtin, črpališč in na različnih 
mestih v omrežju vodovodnega sistema Medvode odvzetih devetinšest- 
deset vzorcev pitne vode. Neskladna (neustrezna) sta bila le dva 
vzorca, kjer je bilo povečano število mikroorganizmov pri 37 stopinjah 
Celzija. Do neskladnosti je prišlo zaradi napake na hišnem vodovodnem 
omrežju. Po izvedenih ukrepih na hišnem vodovodnem omrežju sta bila 
ponovno odvzeta vzorca pitne vode skladna z določili Pravilnika o pitni 
vodi (Uradni list RS, št. 19/04).
Vseh drugih sedeminšestdeset vzorcev je bilo, glede na obseg opravljenih 
mikrobioloških preskušanj, skladnih (ustreznih) z določili pravilnika.

Za fizikalno kemijska preskušanja je bilo iz vrtin, črpališč in na različnih 
mestih v omrežju vodovodnega sistema Medvode odvzetih trinajst vzorcev

pitne vode. Glede na obseg opravljenih preskušanj so bili vsi odvzeti 
vzorci skladni z določili pravilnika.

Ustrezen nadzor nad kvaliteto pitne vode iz rednih in rezervnih vodnih 
virov kot tudi iz omrežja vodovodnega sistema Medvode bomo zago
tavljali tudi v bodoče in se tako trudili, da bi vsi uživali čim bolj kvalitet
no pitno vodo.
Ne pozabimo, da mora vsak posameznik s svojim ravnanjem prispevati 
k ohranjanju kakovosti pitne vode.
Na kvaliteto pitne vode vpliva tako ravnanje z odpadki kot ravnanje z 
odpadnimi vodami. Divja odlagališča so velik potencialni onesnaževa
lec podtalnice, zlivanje odpadnih tekočin v kanalizacijo in vodotoke 
prav tako povzroča onesnaževanje pitne vode. V okolici objektov za 
zajem pitne vode je prepovedan vnos nevarnih snovi in gnojil v tla ter 
preoravanje travinja. Pomembno je tudi, kako pogosto in na kakšei^ 
način greznice praznimo. Greznične gošče so zelo koncentriran odpa
dek, ki poleg dušikovih spojin lahko vsebuje še druge strupene in okolju 
nevarne snovi. Če greznične gošče odlagamo na kmetijske površine, 
tvegamo, da bodo te strupene snovi poniknile v podtalnico in se sprale 
v vodotoke in tako posredno ogrozile vire pitne vode.
Pomembno je tudi vzdrževanje hišnih priključkov, saj je le tako možno 
zagotoviti, da bo voda, ki priteče iz pipe resnično kvalitetna in zdrav
stveno ustrezna.

Letno poročilo v celoti lahko preberete tudi na spletni strani 
www.komunala-kranj.si.

Z vzdrževalnino 
vodomera se bodo 

krili stroški 
menjave vodomera

V mesečni obračun porabe vode in pripadajočih dajatev bomo vključili 
tako imenovano vzdrževalnino vodomera. Prvič bo postavka vzdrževal- 
nina vodomera izpisana na vaših položnicah v mesecu aprilu, za obra
čunano porabo vode za mesec marec.
Vzdrževalnino vam bomo, kot uporabnikom pitne vode na območju 
občine Medvode, obračunavali mesečno ali letno (v primeru, ko hiša še 
ni vseljena oziroma po dogovoru), skladno z Odlokom o oskrbi z vodo 
(Uradni list SRS, št. 11/87), ki ureja področje oskrbe z vodo na območju 
občine Medvode.
Odlok v svojem 21. členu določa, da stroške kontrole, popravila in za
menjave plača uporabnik z mesečno ali letno vzdrževalnino vodomera, 
izračunano na osnovi dejanskih stroškov.

Komunala Kranj kot upravljavec na stroške uporabnika vzdržuje 
obračunske vodomere in skrbi za njihove redne preglede. Vsak obračunski 
vodomer mora biti pregledan in žigosan od organa, pristojnega za 
kontrolo meril in plemenitih kovin.
Menjavo vodomerov s pretečenim rokom prav tako predpisujeta Pravil
nik o meroslovnih zahtevah za vodomere (Uradni list RS, št. 26/02, 
42/06) in Pravilnik o oskrbi s pitno vodo (Uradni list RS, št. 35/06).

KOMUNALA KRANJ d O o . UL MIRKA VADNOVA 1. KRANJ

16 - SOTOČJE



Komunala Kranj

Upravljavcem javnega vodovodnega omrežja pa nalaga obveznost, 
da zagotovi menjavo vodomerov na vsakih pet let.
Pri večjem številu uporabnikov smo menjavo vodomerov na njihove 
stroške izvedli konec leta 2006. To bomo upoštevali pri obračunu 
vzdrževalnine, kar pomeni, da boste uporabniki (ob pogoju, da ste 
stroške menjave vodomera že poravnali) vzdrževalnino začeli plačevati 
šele konec leta 2011.

Višina vzdrževalnine je odvisna od dimenzije vodomera:
Vodomer DN (mm) Mesečna vzdrževalnine

(cene so brez 8,5% DDV)

Vodomer DN 15 1,13 EUR
Vodomer DN 20 1,13 EUR
Vodomer DN 25 2,69 EUR
Vodomer DN 30 3,00 EUR
VodomerDN 40 3,33 EUR
Vodomer DN 50 9,41 EUR
Vodomer DN 65 9,80 EUR
Vodomer DN 80 9,81 EUR
Vodomer DN 100 9,49 EUR
Vodomer DN 150 14,94 EUR
Kombinirani vodomer DN 50/20 21,67 EUR
Kombinirani vodomer DN 80/20 24,13 EUR
Kombinirani vodomer DN 100/20 25,45 EUR
Kombinirani vodomer DN 150/40 41,69 EUR

Če niste priključeni na javno kanalizacijsko omrežje in so vaše odpadne 
vode odvedene v greznico, vam mesečno obračunamo sledeče:

- Porabo vode v kubičnih metrih.
- Vodna povračila, skladno z Uredbo o vodnih povračilih (Uradni 
list RS, št. 103/02), za rabo vode, naplavin in vodnih zemljišč v lasti 
države. Osnova za obračun je obračunana količina porabljene vode. 
Skladno z uredbo smo upravljavci objektov ali naprav za odvzem ali 
izkoriščanje vode zavezani za obračunavanje vodnih povračil vsem 
^porabnikom storitev. Zbrana sredstva se odvajajo Ministrstvu za 
okolje in prostor.
- Okoljsko dajatev za onesnaževanje okolja zaradi odva
janja odpadnih voda, skladno z Uredbo o okoljski dajatvi za 
onesnaževanje okolja zaradi odvajanja odpadnih voda (Uradni list RS, 
št. 142/04, 68/05, 77/06, 71/07). Uredba določa način obračuna
vanja, odmere in plačevanja okoljske dajatve za onesnaževanje 
okolja zaradi odvajanja odpadne vode. K plačilu so zavezani vsi 
povzročitelji odpadne vode, ne glede na to, kam odvajajo odpadno 
vodo: v greznico, malo čistilno napravo ali so priključeni na javno 
kanalizacijsko omrežje.
Osnova za obračun dajatve je obračunana količina vode.
Višina okoljske dajatve je odvisna od cene na enoto obremenitve in 
seštevka enot obremenitve. Uredba določa način izračuna števila 
enot obremenitve, ki upošteva način merjenja pitne vode (z ali brez 
merjenja) in način odvajanja komunalne odpadne vode (odvod v 
greznico, odvod v malo čistilno napravo, odvod v javno kanalizacijo). 
Ceno za enoto obremenitve določi Vlada s sklepom.
- Vzdrževalnino vodomera

Če ste priključeni na javno kanalizacijsko omrežje, poleg porabe vode 
in zgoraj navedenih pripadajočih dajatev, plačujete še storitev odvaja
nja in čiščenja odpadnih voda.

Čisto je lepo.

Spretne roke in vztrajnost
Zbilje - Drugo februarsko soboto so v Društvu Slovenski center za ust

no zgodovino pod mentorstvom mizarja Matjaža Žumra iz Repenj izde
lovali ptičje krmilnice. Delavnica je potekala v okviru projekta Tišlari- 
ja, s katerim so v društvu želeli opozoriti na nezavidljiv položaj neka
terih domačih obrti v današnjem času. Tišlarija oziroma mizarstvo ni 
bilo izbrana naključno, saj je bilo še v prejšnjem stoletju v neposredni 
bližini naše občine - v Vižmarjih oziroma Šentvidu - eno izmed središč 
mizarstva v Sloveniji. Danes se mizarji borijo s hudo konkurenco indus
trijskih izdelkov in ne preveč dobrim ugledom svojega poklica, zato se 
vse manj mladih odloča za ta poklic. Vse manj izučenih mizarjev pa svoj 
poklic tudi v resnici opravlja, je povedal Matjaž Žumer, ki se je za ta 
poklic navdušil pri svojem dedku in od njega podedoval tudi nekatera 
stara orodja, ki jih je prinesel s seboj. Z njimi je mizar še do srede 20. 
stoletja les obdeloval večinoma ročno, danes pa delo poteka večinoma s 
pomočjo računalniško vodenih strojev. Da mizarjevo delo kljub temu za
hteva precej spretnosti in vztrajnosti, so se prepričali udeleženci 
delavnice. Že pripravljene lesne polizdelke je bilo potrebno pravilno ses
taviti, zabiti nekaj žebljev in še zlepiti. Po dobri uri dela so bile ptičje 
hišice končane, udeleženci pa zadovoljni z opravljenim delom. Preden 
so svoje izdelke odnesli domov, jim je mizar svetoval še, da jih zaščitijo 
z lakom ali naravnimi barvami na vodni osnovi. Andreja Burja Čerin

----------------------------------------------Ljudje in dogodki, oglasil

Med izdelovanjem ptičje krmilnice

autcjm

♦ prodaja in odkup 
rabljenih vozil

♦ vozila z garancijo
♦ prepisi vozil
♦ zavarovanje vozil

'eduode ,

Gorenjska c. 12,
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601
GSM: 041/330 578 
www.avtomedvode.com 1

PRODAJA, MONTAŽA, 
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike 
BUDERUS in De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode 
telefon in fax: 01/361 45 86 
GSM: 041/649 975
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Mladi o zabavi in prostem času
Nedograjeno dvorano pri Partizanu bi lahko preuredili v bazen, so na občinskem otroškem parlamentu 

razmišljali medvoški osnovnošolci, ki si želijo več organiziranih zabav.

Ljudje in dogodki  —— ............................................................................................................................................................

Ekipa učencev z OŠ Medvode, ki se je udeležila regijskega parlamenta (od leve): Peter Knific, Anja Kos, Uršula 
Novak, mentorica Marjeta Jamnik, Nikita Huber-Kralj in Ana Anžlovar.

Medvode - V sklopu otroškega parlamenta so 
v letošnjem šolskem letu osnovnošolci razprav
ljali na temo Zabava in prosti čas mladih. Sredi 
februarja so se učenci z medvoških šol srečali 
na občinskem parlamentu, ki ga je pripravila 
OŠ Medvode. Tam je že vrsto let mentorica 
otroškega parlamenta Marjeta Jamnik, ki je 
pojasnila, da so mladi ugotovili, da imajo zara
di številnih obveznosti v povprečju do dve uri 
prostega časa na dan, kar se jim zdi premalo. 
Tudi zaradi tega so predlagali, da bi nedograje
no dvorano pri Partizanu preuredili v bazen, saj 
je v občini precej mladih plavalcev, ki se mora
jo dnevno voziti na treninge v druge kraje.

Večina si želi več organiziranih zabav za 
osnovnošolce. Radi bi imeli disko matineje, 
več šolskih plesov, dvakrat na leto pa bi v 
športni dvorani v Medvodah lahko priredili 
ples za vse osnovnošolce v občini. Na OŠ 
Medvode tako že razmišljajo, da bi prvi takšen 
ples poskusili pripraviti prihodnji mesec. Mla
di so izrazili tudi željo po boljši informiranosti 
o dogajanju v Mladinskem kulturnem centru, 
ki bi po njihovem mnenju svojo ponudbo lah
ko obogatil še z dejavnostmi za mlade iz zad
njih razredov osnovne šole.

O ugotovitvah na občinskem parlamentu je 
ekipa z OŠ Medvode, ki so jo sestavljali Ni
kita Huber-Kralj, Uršula Novak, Peter 
Knific, Ana Anžlovar in Anja Kos, poroča
la na regijskem parlamentu, ki je bil konec fe
bruarja na OŠ Bičevje na Viču v Ljubljani. In 
o čem vse je 40 osnovnošolcev razpravljalo 
na regijskem parlamentu? "Glavna ugotovitev 
je bila, da mladi precej prostega časa preživi
jo pred računalniki, a jim kljub temu osebni 
stiki s prijatelji pomenijo več,” je strnila Niki
ta in dodala, da so se v razpravi dotaknili tudi 
nevarnosti, ki jih prinaša preživljanje proste

ga časa v raznih klepetalnicah na internetu. 
Razmišljali so, da bi popoldneve lahko pre
življali v šolskih telovadnicah, če ne bi bile te 
odprte zgolj za zunanje uporabnike. "Mnogi 
mladi si želijo več časa preživeti z družino. 
Želijo si več pogovorov s starši, ki so pogosto 
preobremenjeni,” je povedala Uršula in doda
la, da nekateri starši preveč omejujejo način 
preživljanja prostega časa svojih otrok. Ugo
tovili so, da socialne razlike ne vplivajo nuj

no negativno na kakovost preživljanja proste
ga časa, saj ga morda nekateri zaradi slabše
ga socialnega statusa več preživijo v naravi 
ali z družino.

Na koncu so se dogovorili, da bo prihodnje 
leto regijski parlament gostila OŠ Medvode. 
Naj ob tem dodamo še, da je učenka Anja Kos 
v ponedeljek sodelovala na državnem otro
škem parlamentu, več o tem pa v prihodnji šte$ 
vilki Sotočja. Ana Hartman

Z dobrodelnim koncertom do ozvočenja

Utrinek z dobrodelnega koncerta na OŠ Pirniče

Zgornje Pirniče - Na OŠ Pirniče so minuli torek pripravili 
dobrodelni koncert, na katerem so zbirali denar za šolsko ozvočenje. 
Kot je poudarila ravnateljica Martina Kutnar, namen prireditve ni 
bil le zbiranje denarja, pač pa so mladim želeli omogočili tudi, da 
pokažejo svoje talente na glasbenem področju. Koncert so pripravili 
na pobudo očeta dveh učenk Jurija Marussiga, ki ima kot učitelj 
na eni od kranjskih šol precej izkušenj s tovrstnimi prireditvami. 
Nastopil je mlad narodnozabavni ansambel Radost iz Preddvora, 
učenci so navdušili z igranjem na različne inštrumente, program 
pa sta obogatila še Jurij Marussig z eno od svojih pravljic in likovna 
umetnica Alja Kump, ki je predstavila poslikavo panjskih končnic. 
Prireditev, ki je trajala uro in pol, je v avlo šole privabila okoli 
60 obiskovalcev.

Kot je pojasnila ravnateljica, ki je bila s prireditvijo zadovoljna, 
so uspeli zbrati okoli sedemsto evrov. Šolsko ozvočenje stane pet 
tisoč evrov, zato bodo nekaj denarja zanj namenili iz šolskega 
sklada, Kutnarjeva pa upa tudi na pomoč okoliških podjetij. V 
nadaljevanju želijo na OŠ Pirniče opremo posodobiti še z LCD 
projekcijo, DVD-jem, televizijo in radiom.

Ana Hartman, foto: Tina Dokl
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Priznanje turističnemu podmladku
Turistični podmladek z OŠ Simona Jenka je v projektu Turizmu pomaga lastna glava osvojil srebrno 

priznanje z nalogo Pod smleškim Starim gradom so se jabolka ohranila do danes.

Smlednik - V projekt Turizmu pomaga last
na glava, s katerim Turistična zveza Slovenije 
spodbuja razmišljanje in delovanje osnovno
šolske mladine v turizmu, se je letos prvič 
vključil tudi turistični podmladek z OŠ Simo
na Jenka Smlednik, ki je zaživel v lanskem 
šolskem letu. Tema projekta seje letos glasila 
od Zrna do mize, v turističnem podmladku pa 
so pripravili nalogo z naslovom Pod smleškim 
Starim gradom so se jabolka ohranila do da
nes, za katero so prejeli srebrno priznanje.

Ker je Smlednik že v preteklosti zaznamova
lo sadjarstvo, so v nalogi avtorji Tajda in Žiga 
Jeraj ter Špela Jenko pod mentorstvom An

dreje Kerč oblikovali turistični proizvod in 
predstavili idejo, s katero bi obiskovalce pri
tegnili, da bi jabolka in jabolčne izdelke po
skusili in nato tudi kupili. ”V Smledniku se kar 
nekaj kmetij ukvarja s sadjarstvom in s projek
tom smo želeli pomagati k večji turistični pre
poznavnosti. Predvsem nas je vodila misel
nost, da bi ljudje spoznali, da je jabolko zdrav 
in okusen sadež, ki zaradi poplave eksotičnega 
sadja izgublja na pomenu. Jabolko ni le sadež 
rdeče, rumene ali zelene barve, je sadež, ki 
ima tudi zdravilno moč. Naša največja želja pa 
je, da bi si turisti Smlednik zapomnili ne le po 
kulturno-zgodovinskih znamenitostih, temveč

tudi po lepi pokrajini in sočnih jabolkih,” pra
vijo avtorji.

Ugotovili so, da bi lahko najbolj obiskane 
točke v kraju sadjarji bolje izkoristili. Na 
Starem gradu, na dvorišču dvorca Lazarini in 
pri cerkvi sv. Urha v središču vasi bi postavili 
stojnice z jabolki in jabolčnimi izdelki, kot 
so krhlji, sok, pite, zavitki, kis, žganje, mar
melada ... Poleg tega so želeli sadjarje spodbu
diti, da bi svojo dejavnost predstavili na neko
liko drugačen način. Predlagali so pripravo 
Dneva stiskanja jabolk na eni od sadjarskih 
kmetij z bogatim spremljevalnim programom, 
ki bi obsegal sprehod skozi nasad jablan z ob
razložitvijo kulturno-zgodovinskih posebnosti 
Smlednika, prikaz in tekmovanje v stiskanju 
mošta, predavanja na temo sadjarstva, obiranje 
jabolk, likovno ustvarjanje na temo narave in 
jabolk, pokušino jabolčnih izdelkov, glasbeni 
program ...

V nalogi so avtorji opozorili tudi na danes 
vse pogostejši nezdrav način prehranjevanja. 
Predlagali so, da bi v okoliških gostilnah ponu
dili domače jabolčne izdelke: slane prigrizke 
bi zamenjali zdravi jabolčni krhlji ali sveža ja
bolka, za sladico bi ponudili zavitek ali pito, 
kot glavna jed na jedilniku pa bi se lahko znaš
la tudi jabolčna kaša.

Kakšna naj bi bila turistična stojnica na naj
bolj obiskanih točkah, je turistični podmladek 
iz Smlednika prikazal minuli četrtek v trgov
skem centru v Dravljah. Učenci so se še pose
bej potrudili, da z jabolki in jabolčnimi izdelki 
bogato obložena stojnica ni ostala neopažena. 
Mimoidoče je privabljalo Žigovo igranje na 
harmoniko, Špela jim je ponujala dobrote, Taj
da je v vlogi Jabolčne ženičke spodbujala k 
zdravemu načinu življenja z jabolki, k stojnici 
pa je ljudi v trgovskem centru vabil tudi Gre
ga Žavbi v simpatičnem ježevem kostumu z 
jabolki. Ana Hartman

Takole so učenci iz Smlednika minuli četrtek v trgovskem centru v Dravljah postavili turistično stojnico z jabolki 
in jabolčnimi izdelki.

V medvoških šolah jeseni 150 prvošolcev
V teh dneh je že znano, koliko prvošolčkov bo jeseni sedlo v šolske 

klopi v občini Medvode. Na OŠ Medvode jih pričakujejo 27. enega več 
na OŠ Simona Jenka Smlednik, v Pirničah 38, največ prvošolcev pa bo 
šolski prag jeseni prestopilo v OŠ Preska - 43. Na njeno podružnično 
šolo v Sori bo, kot kaže, hodilo dvanajst prvošolcev, medtem ko v 
Topolu pričakujejo dva.

Pomembno je, da je otrokov prvi stik s šolo pozitiven. V OŠ Preska 
so tako učiteljice in vzgojiteljice pod vodstvom Ksenje Kos tudi letos 
pripravile delavnice za bodoče prvošolce. "Medtem ko so starši čakali, 
da uradno vpišejo svoje otroke v prvi razred, so se ti lahko poigrali, 
ustvarjali, raziskovali učilnico prvega razreda, spoznavali bodoče 
sošolce in sošolke, vsak pa je ob vpisu dobil tudi diplomo. Na prihod 
novih učencev smo se pripravili tudi v Sori. Med vpisom sta otroke 
zabavali učiteljici Stanka Jerneje in Jana Lesica. Še zlasti za otroke, ki 
se težje prilagajajo na spremembe, in za tiste, ki niso vključeni v vrtec, 
je dobro, da že pred prvim septembrom pričnejo počasi spoznavati šol
sko okolje,” je pojasnila šolska psihologinja Mateja Oblak. A. H. Delavnice za bodoče prvošolce na OŠ Preska
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Mestni hiši
”Moja dežela, mesto, kjer živim”, je naslov skupne likovne razstave VIZ Frana Milčinskega 
Smlednik in Centra za umetnost Teoartis iz Evore na Portugalskem. Do konca marca bo na

ogled v Mestni hiši v Ljubljani.

Ljubljana - V evropskem letu medkulturne
ga dialoga se z mednarodnim projektom z raz
stavo ”Moja dežela, mesto, kjer živim" pred
stavljata Center za umetnost Teoartis iz Evore 
na Portugalskem in VIZ Frana Milčinskega

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?

MERITVE OPRAVLJAMO Z GRS SPREJEMNIKOM

■ 040848498

Geodetski biro Ema Huth d.o.o. 
E m e: geodetskibiro@siol.nel

www.geodetskibiro-huth.si

Smlednik. Prva razstava v okviru tega projek
ta je bila lani septembra in oktobra v Evori, 3. 
marca pa stajo v atriju Mestne hiše v Ljublja
ni odprla Maria do Carmo Allegro de Magal- 
haes, veleposlanica Portugalske in Zoran Jan
kovič, župan Ljubljane.

Vse do konca marca bodo na ogled likovna 
dela učencev obeh šol pod mentorstvom Teo- 
dolinde Pascoal in Slavka Zupana z motivi 
Smlednika, Ljubljane, Evore in Monsarasa. 
Razstavljene so tudi računalniške grafike 
učencev iz zavoda v Smledniku pod mentor
stvom Gabrijele Grosar Zupan. In kako je pri
šlo do tega sodelovanja? ”Že osmo leto v Evo
ri na Portugalskem vsako jesen poteka medna
rodna likovna manifestacija, na kateri sodelu
jejo otroci in mladostniki iz vseh koncev sveta. 
Ko strokovna žirija opravi izbor del, ki se uvr
stijo na oktobrsko razstavo, istočasno člani ži
rije izberejo 10 do 15 najboljših šol. Po tri

učence in njihove mentorje povabijo na 8- 
dnevno likovno kolonijo. V Evori učenci likov
no ustvarjajo in sodelujejo na številnih aktiv
nostih. Spoznavajo kulturno zgodovinske spo
menike Portugalske, na izletih spoznavajo kra
je in mesta te prelepe dežele. Udeleženci se na 
koloniji učijo svobode, solidarnosti in sodelo
vanja, učijo se živeti v sožitju z drugimi kultu
rami,” je pojasnila likovna pedagoginja in 
organizatorka razstave Gabrijela Grosar Zu
pan. Sicer pa so učenci VIZ Frana Milčinske
ga Smlednik z likovnim pedagogom Slavkon^j^ 
Zupanom na tej uveljavljeni likovni koloniji v 
lanskem letu sodelovali osmič, torej so bili pri
sotni prav na vseh doslej, in to uspešno. V vseh 
teh letih so med drugim dobili 65 zlatih medalj 
in 8 srebrnih, trikrat pa je posebno priznanje za 
izjemno kakovost likovnih del učencev dobil 
tudi njihov likovni pedagog.

Maja Bertoncelj, foto: Dino Muharemovič
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LOKALNA NOVICA JE KRALJICA
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Oddajnik Lubnik 51. kanal, T-2: vsa večja meata, KS Tellu« In Ljubljanski kabel, KS Ljubljana, Novo mesto, Trbovlje: 66. kanal, 
KS Kamnik: kanal S 25, KS Jesenice: Telesat, KS Škofja Loka In Žid: 22. kanal, KS Železniki: 24. kanal,

Oddajnik Krvavec In Trdinov vrh, preko brezžičnega KS v Poganski dolini,

VAR
Matjaž Hartman s.p., 

Hafnerjevo nas. 91,4220 Škofja Loka
»el.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PRODNA, MONTAŽA 
IN VZDRŽEVANJE:

GARAŽNIH
- vhodnih
- stranskih
- protipožarnih
- kletnih vrat

POOBLAŠČENI
PRODAJALEC

K VAM 11 TAUfi

AKCIJA
GARAŽNA VRATA
na daljinsko upravljanje 
z montažo in DDV
že od 850 EUR dalje
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Ljudje in dogodki

Prešernov baletni večer
V Gledališču Medvode je bil od 5. do 10. februarja teden kulture s štirimi dogodki: predstavama Poroka 

čistilke Marije in Plešasto pevko, baletom Peter in Volk in Prešernovim baletnim večerom.

Medvode - Kulturno-umclniško društvo 
Medvode je letos prvič v gledališču Medvode 
organiziralo teden kulture. Začel se je v to
rek, 5. februarja, z uspešnico Mojce Partljič z 
naslovom Poroka čistilke Marije, nadaljeval s 
Plešasto pevko v izvedbi SNG Nova Gorica in 
baletom Peter in Volk (Feniksbalet), zaključil 
pa v nedeljo, 10. februarja, s Prešernovim ba
letnim večerom.

"Prešernov baletni večer je bil zagotovo 
eden izmed bolj prestižnih dogodkov na po
dročju kulture v naši občini. Prvič sta pri 
organizaciji tako velikega projekta sodelovala 
KUD Medvode in Društvo baletnih umetni
kov Slovenije. Gostili smo največja imena 

■fbaleta v našem prostoru, ki so v prepletu s 
»Prešernovo poezijo odplesali znamenite 

baletne prizore iz baletov Labodje jezero, 
Romeo in Julija, Giselle ...,” je povedal Boštjan 
Luštrik, predsednik KUD Medvode.

Plesali so plesalci Feniksbaleta (Živa 
Droljc, ki trenutno sodeluje v baletu Labodje 
jezero v SNG Maribor), in SNG Opera in ba
let Ljubljana, recitirala pa je Barbara Jakopič

Na Prešernovem baletnem večeru so plesali sami 
profesionalni baletni solisti.

Kraljevič. "Plesalo je sedem profesionalnih 
baletnih solistov. Nastopili so mednarodni 
plesalci s Švedskega, iz Italije, Rusije, Slove
nije ... Povabilu na večer se je odzval tudi 
predsednik Društva baletnih umetnikov Slo
venije Vojko Vidmar, ki je poudaril, da si taka 
predstava, na tako vrhunskem nivoju, zasluži 
nastop v Cankarjevem domu v Ljubljani,” je 
pojasnila Nena Vrhovec Stevens iz Feniksba
leta, baletne sekcije KUD Medvode, katere 
člani so pred časom gostovali na tretji Sloven
ski baletni reviji na Bledu, kjer so se predsta
vile skoraj vse baletne skupine in šole v Slo
veniji.

"Feniksbalet je na baletni reviji zastopal 
občino Medvode in s koreografijo Andrevva 
Stevensa z naslovom Double cheque so naše 
balerine požele največji aplavz in prejele 
najlepšo kritiko. Plesale so suvereno, profesi
onalno in s tem navdušile publiko,” je še 
povedala Vrhovec Stevensova. Double cheque 
si lahko v Gledališču Medvode ogledate 
15. marca.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

S pesmijo ob kulturnem prazniku
Osrednja občinska prireditev ob kulturnem prazniku je bila v Športni dvorani Medvode,

praznik pa so počastili tudi v Sori.

Medvode, Sora - Pod okriljem Kulturne zveze Medvode je soust
varjanje osrednje občinske proslave ob slovenskem kulturnem 
prazniku, ki je potekala pod naslovom Ker dobro v srcu mislimo, 
prevzela Godba Medvode v sodelovanju z Lovskim pevskim zborom 
Medvode in združenim osnovnošolskim pevskim zborom učencev 
OŠ Simona Jenka Smlednik in OŠ Pirniče. Prireditev je poteka v 
Športni dvorani Medvode. Nastopajoči so prav za to priložnost 
pripravili tudi skupne točke in skupaj zapeli in zaigrali.

Svojo prireditev ob kulturnem prazniku so tudi letos pripravili v 
Sori. To je bila priložnost, da so se predstavile vse skupine, ki 
delujejo v okviru tamkajšnjega KUD Oton Župančič Sora. Na odru

se je zvrstilo več kot 120 nastopajočih. Naslov prireditve je bil Naši 
veliki možje.

Poleg Franceta Prešerna so se spomnili še Primoža Trubarja, Ivana 
Cankarja, Otona Župančiča, Valentina Vodnika in Frana Šaleškega 
Finžgarja. Nastopili so: otroška mladinska folklorna skupina, dve 
otroški folklorni skupini, Oktet Lipa, dekliška vokalna skupina 
Polončiče, mešani pevski zbor in moški pevski zbor. Slednji seje tudi 
letos prav na 8. februar odpravil na pot S pesmijo po poteh kulturne 
dediščine. Pot so začeli v Sori, jo nadaljevali v Zavrhu, na Podreči, v 
Kranju, zaključili pa v Škofji Loki.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina
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Na osrednji občinski proslavi ob kulturnem prazniku so nastopili Godba Medvode, Svojo prireditev so organizirali v Sori. Predstavile so se skupine, ki delujejo v 
Lovski pevski zbor Medvode in združen zborček osnovnošolcev. okviru KUD Oton Župančič Sora.

SOTOČJE - 21



Ljudje in dogodki ---------------------------------------------------------------------------------------------------------

Pri devetdesetih ostaja aktivna
Gabrijela Sušnik bo 15. marca praznovala 90. rojstni dan. Vse življenje ji delata družbo

slovenski jezik in delo na področju kulture.

Goričane - Gabrijela Sušnik, za 
prijatelje in znanec Jelica, bo 15. 
marca dopolnila 90 let. Iskriva in 
preprosta gospa se je rodila leta 
1918 pri Kodranu v Sori. Dogod
kov iz prve polovice prejšnjega 
stoletja se še živo spominja, pred
vsem rada pa spregovori o časih v 
šoli in kasnejšem sodelovanju s 
sorškim prosvetnim društvom, 
kjer je dolgo delovala kot igralka 
in prišepetovalka, pa tudi kot pev
ka v tamkajšnjem mešanem zboru.

Ljubezen do domačega jezika, 
ki jo goji še danes, je začutila že 
zelo zgodaj. ”V šolo sem rada ho
dila, že takrat sem rada brala in 
slovnico sem imela od vseh pred
metov najraje. Še danes se spom
nim, kako bi rada od Miklavža ne
koč dobila knjigo. Vse igrače bi 
dala, da bi jo,” pravi. Dobro se 
spomni tudi pouka srbohrvaščine, 
ki so seje učili že v času stare Ju
goslavije in kar mimogrede brez

premorov ali napak zrecitira pes
mico v tem jeziku, s pomočjo ka
tere so se otroci učili abecede. 
Pravzaprav ji je šla šola zelo do
bro od rok in sorški učitelj je ma
teri predlagal, naj jo da naprej v 
šole. Ker denarja za to pri hiši ni 
bilo, je ostala doma in postala ši
vilja. Takrat oblačil in vseh ostalih 
izdelkov iz blaga, ki so bili kljub 
skromnemu življenju po domači
jah nujno potrebni, v trgovinah ni 
bilo in dobre šivilje so bile povsod 
dobrodošle. Šivala je le žensko 
konfekcijo, tudi poročne obleke in 
bale za neveste, če je bilo treba. 
Delala je doma, večkrat pa so jo 
poklicali tudi drugam, na primer 
na kmetije na Svetje, kjer je dela
la po nekaj dni skupaj, da je seši
ta vse, kar so si želeli. Šivalni stroj 
na nožni pogon je bil drag in je 
stal prav toliko kot kos zazidljive 
zemlje, velik 1000 kvadratnih me
trov - 3000 dinarjev.

Pot od stresa do debelosti, zvišanih maščob, 
arterijske mpertenzije, depresije, 

srčnega infarktp, kapi in prezgodnje smrti

Gorenjski Glas Za vas beležimo čas

Prišepetovanje in petje
Mladina včasih ni imela na voljo 

toliko stvari, s katerimi bi si kraj
šala čas, kot jih ima danes, in igra
nje ter petje pri prosvetnem druš
tvu je bilo zelo priljubljeno. Na 
gledališki predstavi je prvič priše- 
petovala pri dvanajstih letih, ko so 
v Sori ob Finžgarjevi 60-lctnici 
igrali njegovo Verigo. To ni bila 
njena edina vloga v društvu, saj se 
je v predstavah, kot sta bili V kra
ljestvu piramid (Kleopatra) in Mi- 
klova Zala, občinstvu pokazala tudi 
na odrskih deskah. Petnajst let je 
pela na koru, dolgo pa tudi pri me
šanem pevskem zboru, in se z vese
ljem spomni večerov v mrzli sor
ški dvorani, ki so jih preživeli na 
vajah. ”Pa smo tako radi šli. Bog 
ne daj, da bi jih zamudili,” v sme
hu pristavi. Štirikrat seje kot pev
ka udeležila tabora pevskih zborov 
v Šentvidu pri Stični, za svojo dol
goletno zvestobo pa je prejela tudi 
zlato Gallusovo značko.

V slogi je moč
Z možem Lojzetom sta se vzela 

po vojni in si v Goričanah zgradi
la hišo, v kateri s sinom Markom 
in njegovo družino živi še danes. 
Jelica na prehodu v svoje deseto 
desetletje ostaja aktivna, še lani je 
obdelovala vrt, vrti pa se tudi 
okrog štedilnika. "Ko najmlajši 
vnuk pride iz šole, najprej vpraša, 
ali je kaj za jesti,” pravi. Tudi z 
ostalimi se odlično razume in je 
tesno povezana. S hčerko Silvo 
gre rada na izlet, preko televizije 
pa rada spremlja dogajanje okrog 
sebe. Najraje gleda oddajo Hri
bar, čeprav je na sporedu zelo po
zno. Oddaja Na zdravje ji ne uide 
tudi zato, ker je njen sin v njej že 
dvakrat nastopil, ne zamudi pa niti 
dirk formule ena. "Schumacherja 
nisem nikoli marala,” pove narav
nost. Mož ji je vedno govoril, da 
”bo šla na devetdeset” in ob takem 
zdravju in vedrini je pred njo še 
veliko let. Peter Košenina
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Uživa pri slikanju in na motorju
Kljub družini in službi Majda Žakelj iz Pirnič najde dovolj časa za slikanje, kiparjenje, pa

tudi za vožnjo z motorjem.

Pirniče - Za Majdo Žakelj res ne morem za
pisati, da slika že od malega. Res pa je, da je 
strast do slikanja odkrila ob spominih na mla
dost, pred petimi leti, ko ji je umrl oče. ”V spo
min na očeta sem takrat narisala konjsko glavo, 
saj nam je oče v mladosti večkrat risal konjske 
glave. Bilje namreč velik ljubitelj živali, doma 
v Loškem potoku smo imeli veliko različnih 
živali in morda seje takrat, ob spominu nanj, v 
meni prebudila želja, da bi naslikala še 
kaj drugega. Seveda najprej nisem vedela, 
kako naj se tega lotim. Nato sem prek znancev 
izvedela za tečaj pri akademski slikarki Metki 
Gosar. Tako se je začelo, dobila sem osnove 
slikarstva, kasneje pa sem začela poskušati 
^jtma,” pravi Majda, ki je zadnja leta stene 
Nromače hiše v Pirničah napolnila z najrazlič
nejšimi slikami, veliko pa jih je podarila tudi 
prijateljem.

”Še pred leti so bile slike v naši hiši redkost, 
naredila sem nekaj gobelinov, sedaj so vse 
stene polne. Najprej sem slikala predvsem 
rože, nato sem po kapljicah dobivala nova zna
nja in spoznanja, večina pa slikam z akrilnimi 
barvami, saj se hitro sušijo,” dodaja Majda, ki 
je veliko idej za slike dobivala ob sprehodih in 
pri kolesarjenju, zadnja leta pa tudi na krajših 
in daljših poteh z motorjem.

"S kolesom se rada zapeljem po okolici, 
morda tudi do Jezerskega, za kam dlje pa ni
mam kondicije. Tako sem se domislila, da bi 
se raje vozila z motorjem. Doma, hčerki Kar
men in Teja ter mož Matjaž, so me sprva malo 
čudno pogledali, saj nisem imela niti izpita. 
Toda vztrajala sem, naredila izpit, mož mi je 
kupil prvi motor in moja popotovanja so se za
čela. Ker pa je Matjaž kmalu ugotovil, da bo 
ob lepih koncih tedna sam doma, saj sta dekle
ti že odrasli, pa je motor kupil še zase. Tako 
sedaj uživava v vožnji z motorjem, s prijatelji 
odkrivava različne kraje in ceste, predvsem pa 
se na motorju sprostim, počutim se svobodno 
in resnično uživam. Prej enostavno za to ni 
bilo časa. Hčerki sta bili majhni, gradila sva 
hišo in ob službi prodajalke je bilo dela vedno 
čez glavo,” o svoji strasti do vožnje pravi Maj
da, ki na motorju vselej rada opazuje naravo, v 
njej najde navdih za slikanje. Trenutno obis-

Po odprtju razstave ta ponedeljek, 17. 
marca, ob 18. uri, si bo v KUD Pirniče 
moč umetnine Majde Žakelj ogledati še 
vse do konca meseca, vsak delavnik od 
ponedeljka do petka med 17. in 19. uro.

Slikanje pa tudi oblikovanje gline Majdo sprosti, izpod 
njenih prstov pa vedno znova vrejo sveže zamisli.

kuje tudi slikarski tečaj pri akademski slikarki 
Renati Grmovšek v Zbiljah, poleg tega pa ima 
vedno več veselja tudi za oblikovanje gline pa 
tudi izdelovanje različnih dekorativnih izdel
kov, tudi nakita.

"Sem članica likovne sekcije v Sori, udeležu
jem se slikarskih extempor, sodelovala sem na 
več skupnih razstavah in slikarskih kolonijah. 
Imam res že kar precej slik in tako meje Rena
ta Grmovšek navdušila, da bi pripravila tudi 
prvo samostojno razstavo. Glede na to, da bo 
letošnje leto zame tudi življenjski jubilej, sem 
o tem nato začela razmišljati tudi sama. Prav 
tako me je spodbujal slikar Andrej Miletarev, 
pri KUD Pirniče so mi obljubili pomoč in v 
stavbi KUD-a bom tudi pripravila razstavo, ki 
jo bomo odprli v ponedeljek, 17. marca, ob 18. 
uri. To bo pregledna razstava, skušala bom 
predstaviti različna tematska področja, od na
rave do živali. Prav tako bom razstavila nekaj 
izdelkov iz gline, ki me je v zadnjem letu zelo 
prevzela, ob gnetenju in oblikovanju gline res 
uživam. Tudi slikam za dušo, zavedam se, da 
znanje dobivam po kapljicah in da se bo treba 
še marsikaj naučiti. Vendar pri tem uživam. 
Tudi če sem utrujena, vzamem glino in ko mi 
uspe narediti kaj lepega, sem zadovoljna. Prav 
tako uživam v slikanju,” še dodaja Majda, ki se 
je pred kratkim razveselila novice, da bo jese
ni prvič postala babica. Vilma Stanovnik

Zahvala
Ob nesreči, požaru v hiši, ki se je zgodil 

21. decembra lani v Valburgi, se zahvalju
jemo vsem dobrim ljudem, ki so nam 
priskočili na pomoč fizično, materialno, 
finančno in z dobrimi mislimi.

Družina Jeraj
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Planinci

Izlet na Gabrško goro
Medveški planinci smo februarja odšli na izlet v Škofjeloško hribovje.

Zaspano nedeljsko sonce se je še sramežljivo 
skrivalo za oblaki, ko smo medvoški planinci, 
tokratnega izleta se nas je udeležilo 51, v 
pričakovanju opazovali bližnje kraje, skozi 
katere sta nas popeljala avtobusa. Za izhodišče 
smo si izbrali Poljane nad Škofjo Loko.

Začetek poti je ponudil strm vzpon po cesti 
mimo rojstne hiše Ivana Tavčarja, ki se je 
končala v travnikih nad vasjo. Odprti svet je 
ponujal razglede predvsem na Polhograjske 
Dolomite, kjer smo lahko obujali spomine na 
pretekle izlete. V nadaljevanju jc travnike za
menjal gozd, kjer so nas v svoji beli opravi 
pozdravljali telohi. Prvi oddih smo si privoščili 
na Svetem Primožu, od koder se je odprl 
pogled proti Blegošu in njegovim nižjim sose
dom. A idila ni trajala dolgo, saj nas je veter 
hitro prepričal, da je potrebno nadaljevati. Od 
tu naprej seje začel položnejši del poti, ki nas 
je popeljala nad vasjo Gabrška Gora na is
toimenski vrh. Taje poraščen in nudi le malo

zadovoljstva razgledov željnim popotnikom. 
Še snega, ki smo ga letos tako pogrešali, smo 
na vrhu našli le za vzorec. Steza nas je naprej 
vodila skozi gozd, malo navzgor in malo navz
dol, dokler nismo prišli do makadamske ceste 
in se po njej zapodili v naročje Lubnika. Tam 
nas je pričakal cvetoči travnik, kjer smo se 
lahko naužili zimskega sonca, marsikomu pa 
je srce poneslo tudi do koče na vrhu. Ko so bile 
zaloge hrane pri koncu in so noge zahtevale 
novih izzivov, smo se začeli spuščati na selško 
stran. Po dobro uhojeni poti smo prišli do 
svetega Tomaža, kjer smo naredili obvezno 
skupinsko sliko. Sledil je spust po cesti v 
Praprotno.

Opisani izlet sodi med lažje in ga priporočam 
vsem, ki radi spoznavate naše hribe. Nekoliko 
morate biti previdni le pri orientaciji, saj 
so nekatera križišča slabše označena. Kdor bo 
hotel prehoditi celotno pot, naj si pomaga 
z redno avtobusno linijo iz Škofje Loke.

Planinsko društvo Medvode organizira nasledrp 
izlet v nedeljo, 13. aprila, v Idrijsko hribovje na 
Hleviško planino. Vabljeni.

Aleš Jelen, foto: Dominik Košir

Slikovna uganka
Kako dobro poznamo 

našo deželo?

V tokratni številki Sotočja vas sprašujemo, 
kaj je na zgornji fotografiji in dolinica kate
rega potočka poteka prav po sredini. Odgo
vore nam pošljite do 4. aprila na naš naslov: 
Gorenjski glas, Bieivveisova cesta 4, 4000 
Kranj, s pripisom "Za Sotočje”. En pravilen 
odgovor bomo izžrebali in ga nagradili. V 
zadnji številki Sotočja smo vas spraševali, 
kje se nahaja imenitno razgledišče na spod
nji fotografiji? Odgovor je na vrhu Osolnika 
s pogledom proti Kranju. Izmed pravilnih 
odgovorov smo izžrebali Marijo Drnovšek 
iz Rakovnika. Nagrado vam bomo poslali po 
pošti. Čestitamo.

Na nočni pohod prišli tudi 
iz Prekmurja

Žlebe - Turistično društvo Žlebe - Marjeta je v petek, 22. februarja, organiziralo zimski 
nočni pohod. To je bila prva prireditev društva v letošnjem letu. Pohod so na razpotju poti 
ob domačiji Petač začeli ob 19. uri, pot nadaljevali na Jeterbenk, mimo Brezovca, na cilj 
pri turistični kmetiji Mamovec, kjer je bil zaključek pohoda, pa so prispeli po dobrih dveh 
in pol urah hoje. "Letošnji nočni pohod je bil tretji. Udeležilo se gaje 50 pohodnikov, kar 
je nekoliko manj kot lani, kar pripisujemo predvsem počitnicam. Pokazalo pa se je, da in
teres za takšne vrste aktivnosti je. Pohodniki so se dobro pripravili, imeli so palice in 
naglavne svetilke, prišli pa so iz Ljubljane, celo iz Prekmurja ter seveda domačini in dru
gi občani Medvod. Ni pa bilo letos ne mraza, ne snega,” je pojasnila Olga Verovšek, 
predsednica TD Žlebe - Marjeta. M. B., foto: Peter Košenina
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■ Ljudje in dogodki I

Na potovanju živita svoje sanje
Sabina Sušnik iz Goričan je pustila redno zaposlitev in s prijateljem predvidoma za tri leta 

odšla na pot okoli sveta. Trenutno sta na Floridi.

Sabina Sušnik, 27-letna grafična oblikovalka 
iz Goričan, in Grega Topolovec, 26-letni Ljub
ljančan, sta se januarja odpravila na pot okoli 
sveta.

Pustili ste redno službo in odšli na pot oko
li sveta. Zakaj?

"Takoj po srednji šoli sem se zaposlila v gra
fičnem studiu v Ljubljani, kar me je nekaj časa 
izpolnjevalo, saj rada oblikujem, vendar je po 
nekaj letih to postalo rutinsko delo. Vsakodnev
ni pritisk rokov je počasi načenjal moje zdravje 
in prišel je čas za spremembo stila mojega živ
ljenja. Že od nekdaj rada potujem, odkrivam 
skrite kotičke narave in srca ljudi, vendar doslej 
prav zaradi službe nisem imela veliko priložno

sti za uresničitev tovrstnih želja. Ta korak sem 
enostavno morala narediti.”

Ste že prej veliko potovali?
"Bila sem na nekaj krajših potovanjih po Ev

ropi: v Franciji, Italiji, Nemčiji, Grčiji, Veliki 
Britaniji...”

Več o pjuni poti si lahko preberete na 
www.sabinas-joy.blogspot.com in na 
www.gregasworld.blogspot.com, kjer so 
objavljene tudi fotografije.

Kako so potekale priprave na potovanje 
okoli sveta?

"Priprave so potekale približno pol leta. Bolj 
kot fizično se je bilo treba pripraviti psihično. 
Velika sprememba v mojem življenju je bila, da 
sem pustila redno službo, družino, prijatelje, 
domače kraje. Vse ostale priprave so bile eno
stavnejše: spakiraš nahrbtnik in greš. No, bilo 

hie potrebno kupiti letalske vozovnice, morala 
Kva se cepiti proti rumeni mrzlici in hepatitisu 

A, uredila sva si mednarodno vozniško dovolje
nje, obiskala sva veliko potopisnih predavanj, 
kjer sva dobila ogromno informacij o določenih 
deželah. Imela sva brošurico ”Follow your 
soul” in z njo ves ta čas priprav spodbujala tudi 
druge, naj zaživijo svoje sanje, kar je tudi rde
ča nit najinega potovanja okrog sveta. Ko sva 
razlagala, da greva na pot okrog sveta, so se 
vsakemu zasvetile oči.”

Kam vse bosta šla in koliko časa naj bi tra
jalo potovanje?

"Načrtujeva, da bo najino potovanje trajalo 
približno tri leta. Dlje časa se bova zadržala 
tam, kjer bo prijetno in kjer bodo dobri valovi 
za deskanje na vodi, saj je Grega zagrizen de
skar, jaz pa ta šport počasi osvajam. Trenutno 
sva na sončni Floridi, kjer imava nadaljevanje 
izobraževanja Landmark Education. Ostala 
bova dva meseca, nato pa jo bova mahnila pro
ti Braziliji, Argentini, v Čile, Bolivijo, Peru, 
Mehiko, Kalifornijo, na Havaje, Japonsko, Av
stralijo, Indonezijo, Malezijo, Kitajsko, Burmo, 
Tibet, Nepal, Indijo, Iran, Pakistan, potem pa 
bova že skoraj doma.”

Prva postaja na vajinem potovanju je bil 
London, kjer ste se udeležili izobraževanja

Landmark Education. Kakšno izobraževa
nje je to?

"Izobraževanju Landmark Education bi lah
ko rekla življenska šola. Kmalu ga bomo ime
li tudi v Sloveniji. Na tem izobraževanju sem 
se ukvarjala predvsem s seboj in s svojimi 
vzorci, kijih nosim že od otroštva in mi ne pri
našajo ravno veliko koristi - to so predvsem 
travme. Meni je to izobraževanje veliko prines
lo. Odprla se mi je možnost, da s svojo mamo 
zgradim kvaliteten odnos, prej zaradi zamer in 
jeze namreč skoraj nisva govorili. Ta rezultat 
se mi obrestuje tudi v prijateljstvu z Gregom.”

S seboj nimata prav veliko denarja. Bosta 
vmes delala?

"Res je. S seboj nimava prav veliko denarja, 
imava pa sanje, ki jim pridno hodiva naproti!

Grega bo kmalu izdal svojo prvo inspirativno 
pravljico z naslovom "Mala račka", ki se jo bo 
dalo kupiti tudi preko najine spletne pošte in blo- 
gov, kasneje jo bova prevedla še v angleščino in 
jo ponudila tujemu trgu. Jaz z motivacijskim tre
ningom (Enjoy your lite) spodbujam ljudi, ki si 
želijo "resnično zaživeti”.”

So s tem potovanjem povezani še kakšni 
drugi cilji v življenju?

"Seveda so! Kot sem že omenila, je rdeča 
nit tega potovanja projekt Follow your soul!: 
spodbuditi sebe in ostale, naj sledimo svojim 
sanjam, naj bomo to, kar smo, naj bomo sreč
ni, zdravi, skromni in hvaležni za vsak trenu
tek našega življenja.”

Maja Bertoncelj, 
foto: arhiv Sabine Sušnik

Začetek akcije ”60 vzponov na Katarino”
Medvode - Prvega marca se je začela letošnja akcija ”60 vzponov na Katarino", katere 

organizator je Kolesarski klub Medvode. Udeleženci akcije se lahko od marca do oktobra 
vpisujete v knjigo, ki se nahaja pri gostilni Na Vihri na Katarini, kjer se lahko tudi prijavite 
in ob tem dobite vpisno številko, pod katero se ob vsakem vzponu vpišete v knjigo. Konec 
oktobra vas ob zaključku akcije znova čaka zabavni večer z glasbo, večerjo in podelitvijo 
medalj, plaket in pokalov. M. B.

Povabilo na čistilno akcijo
Medvode - Občina Medvode skupaj s Turistično zvezo Medvode in vsemi turističnimi 

društvi organizira čistilno akcijo, ki bo potekala 29. marca ali 5. aprila, odvisno od 
vremenskih razmer. Očiščevalna akcija je del letošnjega projekta Pomladansko urejanje 
okolja. Gre za krovni projekt TUristične zveze Slovenije in Ministrstva za gospodarstvo in 
je sestavni del celoletnega projekta "Moja dežela - lepa in gostoljubna”. Na občini Medvode 
in TUristični zvezi Medvode si želijo, da bi se akcije udeležili v čimvečjem številu in tudi na 
splošno skrbeli za urejeno okolico. M. B.
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Kontinentalni pokal na Pokljuki
Zaključek kontinentalnega pokala v smučarskih tekih bo v organizaciji ŠD ŠRC Preska Medvode 15.

Medvode - Jutri in v nedeljo bo okrog 200 
smučarskih tekačev iz več kot desetih držav 
tekmovalo na tekmah za kontinentalni pokal. 
Organizator je ŠD ŠRC Preska Medvode, 
predviden kraj prireditve pa je bila Preska. Ker 
snega ni, so tekme prestavili na Rudno polje na 
Pokljuko. V Planici, kjer so bile tekme lani, jih 
zaradi svetovnega pokala v smučarskih skokih 
ne morejo izpeljati.

Program na Pokljuki: petek, 14. 
marca: od 9. do 16. ure uradni 
trening; v soboto, 15. marca, se bo 
tekmovanje začelo ob 9. uri s tekmo 
v klasični tehniki s skupinskim 
startom, podelitev bo ob 17. uri v 
Bohinjski Bistrici; v nedeljo, 16. 
marca, bodo tekme štafet v sprintu 
s prvim startom ob 9. uri. Razglasi
tev rezultatov in podelitev medalj 
najboljšim na nedeljski tekmi in v 
kontinentalnem pokalu skupno bo 
ob 12. uri na Pokljuki.

”Na Pokljuki je dovolj snega in pripravljeni 
smo, da tekmo organizacijsko izpeljemo tako, 
kot je treba. Nekaj sprememb je bilo pri trasi 
proge, da smo jo lahko začasno homologizi- 
rali, kar pomeni, da bodo tekmovalci lahko 
dobili FIS točke,” je povedal Aleš Galof, 
predsednik ŠD ŠRC Preska in organizacijski 
vodja tekmovanja. Glede na marčevski termin 
je bilo seveda pričakovati, da bo tekme treba

in 16. marca potekal na Pokljuki.

Tekmovalci ŠD ŠRC Preska bodo na kontinentalnem 
pokalu nastopili kot predtekači. Na DP v Planici pa so 
Lea Einfalt (na sliki), Anja Žavbi Kunaver in Anamarija 
Lampič v štafeti med st. deklicami postale državne 
prvakinje, Anamarija je bila najboljša v tej kategoriji 
tudi na posamični tekmi.

prestaviti, pa tudi sicer jih v letošnji zimi v 
Preski ne bi mogli izpeljati, saj snega ni bilo 
dovolj in se na smučeh ni dalo teči niti en sam 
dan. ”Na termin ne moremo vplivati. Določi 
ga mednarodna smučarska zveza. Letos gosti
mo zaključek kontinentalnega pokala, kar 
nam veliko pomeni, saj je to rezultat naše 
dobre organizacije v lanskem letu in tudi 
predlani na svetovnem mladinskem prven
stvu. Za organizacijo smo doslej vedno dobi
li visoko oceno,” pravi Galof ter dodaja, 
da organizacijo tekem kontinentalnega poka
la morajo obdržati tudi v prihodnje: ”To je 
predpogoj, da bi dobili tudi tekmo svetovnega 
pokala, kar je naš cilj.” Galof pravi, da bodo 
prihodnjo zimo v Preski imeli urejeno tud^ 
umetno zasneževanje.

Organizacija kontinentalnega pokala je kar 
velik zalogaj, tudi finančni. "Organizacija 
tekme stane okoli 10 tisoč evrov, sredstva pa 
dobimo iz proračuna Občine Medvode, obči
ne Bohinj, Smučarske zveze Slovenije, poma
ga nam Slovenska vojska in drugi sponzorji. 
Po pravilniku smo kot organizatorji dolžni 
plačati 12 penzionov na državo, za ostale tek
movalce morajo stroške nastanitve in prehra
ne plačati sami. Vsi tekmovalci bodo nasta
njeni v Bohinju. Na tekmi bo delalo tudi veli
ko prostovoljcev, okrog 70,” pojasnjuje Galof.

Poleg tekem za kontinentalni pokal bodo po 
sobotnem tekmovanju organizirali še tekmo 
za mlajše kategorije, na kateri bodo nastopili 
tudi tekači ŠD ŠRC Preska. Predviden start je 
ob 12. uri. Na kontinentalnem pokalu pa se 
bodo predstavili kot predtekači.

Maja Bertoncelj

SIMPLV CLEVER

Nova ŠkodaFabia Combi.
PROSTOR ZA VSE V ŽIVLJENJU.
Vabljeni na testno vožnjo! Nova ŠkodaFabia Combi že od 9.216 evrov!

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51

Tenisačice uspešne
Medvode - Januarja in februarja so pote

kala teniška dvoranska državna prvenstva. 
Dobre rezultate so dosegle tudi tekmovalke 
teniške sekcije Partizan Medvode. V svojih 
kategorijah so se štirikrat uvrstile v četrtfi
nale, torej med najboljših osem v Sloveniji. 
Enajstletna Tjaša Jerše je v kategoriji de
klic do 12 let uvrstitvi v četrtfinale v posa
mični konkurenci dodala še drugo mesto v 
konkurenci dvojic, kjer je nastopila s Kopr
čanko Palčičevo. Enaka uvrstitev je v kate
goriji mladink do 18 let uspela Tajdi Besti- 
janič. Še ne sedemnajstletna igralka je 
uspešno nastopila tudi na državnem član
skem prvenstvu, ki je bil v Mariboru. Pre
senetila je z uvrstitvijo v četrtfinale, kamor 
se je prebila tudi Kaja Podobnik, ki je v 
osmini finala premagala celo prvo nosilko 
turnirja Manco Križman. Tjaša je trenutno 
pri deklicah do 12 let deveta na lestvici 
Teniške zveze Slovenije, Tajda pa sedma 
pri mladinkah do 18 let. M. B.
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Šport in rekreacija\

Reli sezono začenjata v Avstriji
Posadki Trček-Česenj in brata Papež pred začetkom sezone v reliju.

Zavrh, Vaše - V začetku aprila se začenja le
tošnje državno prvenstvo v reliju. Prva dirka 
bo 4. in 5. aprila znova v Avstriji, na njej pa bo
sta nastopili tudi dve medvoški posadki: brata 
Uroš in Aleš Papež iz Vaš ter Jani Trček iz Za
vrha in sovoznik Mitja Češenj iz Ljubljane. 
Slednji se v letošnji sezoni po poškodbi hrbte
nice znova vrača na sovoznikov sedež in bo za
menjal lanskega sovoznika Jožeta Humra. Za 
Trčka in Češnja bo to že deveta skupna sezona.

"Avto Mitsubishi EVO IX je nared za start v 
sezono. 26. marca bomo imeli še testiranje, po

tem pa bo že prva dirka v Avstriji. Nastopila 
bova na vseh relijih za državno prvenstvo, za 
jesen je v planu tudi kakšna dirka v tujini, 
medtem ko sva reli Monte Carlo, ki sva ga 
imela v planu, izpustila. Vozila bova tudi na 
kakšni odmevni gorski dirki. Cilj oziroma že
lja je vedno zmaga, realno gledano pa uvrstitev 
okrog tretjega, četrtega mesta,” je povedal 
Jani Trček, ki se je na reli sceno po premoru 
znova vrnil v lanski sezoni in odpeljal dve dir
ki: "Ko prekineš s kariero, prekineš le fizično, 
psihično pa ne. Vedno tli želja, udejstvovanje v

tem športu. Ne moreš kar tako nehati. To je kot 
droga.” Na sezono avto v domači garaži vsak 
dan pripravlja Uroš Papež: "Tako kot lani bom 
dirkal s Citroenom Xsaro VTS. Pred sezono 
gaje potrebno temeljito pregledati in popravi
ti, kar mi vzame veliko ur. Avto razstavim 
praktično na prafaktorje. Ostane gola školjka 
na kolesih.” Lansko sezono sta brata Papež 
končala na 3. mestu v diviziji 3 in okoli 15. 
mesta v generalni razvrstitvi. To pa so tudi 
njuni letošnji cilji. Maja Bertoncelj, foto: 
arhiv Janija Trčka in Uroša Papeža

Jani Trček in Mitja Češenj

Po svetovnem prvenstvu za knjige
Zbilje - Član slovenske moške biatlonske reprezentance Gregor 

Brvar iz Zbilj je letošnjo sezono končal predčasno, po svetovnem 
prvenstvu v Ostersundu na Švedskem. "Odločil sem se narediti 
maturo, tako da se trenutno učim," je pojasnil odločitev. Njegov cilj 
pred sezono je bil osvojiti prve točke svetovnega pokala. To mu žal ni 
uspelo, bil pa je trikrat zelo blizu trideseterici. Njegova najboljša 
uvrstitev je sedaj 31. mesto.

"Napredek v primerjavi z lanskim letom je bil, ni pa bilo to, kar sem 
pričakoval in želel. Treba bo še veliko delati. S streljanjem moram biti 
kar zadovoljen, saj sem streljal dokaj konstantno, medtem ko je bilo v 
teku preveč nihanj,” je povedal 24-letni biatlonec. Zanimivo je, da je

Biatlonec Gregor Brvar je izpustil zadnja tri prizorišča svetovnega pokala, nastopil 
pa bo na državnem prvenstvu prihodnji teden na Pokljuki.

vso sezono tekel na smučeh Janeza Mariča, ki je letošnjo sezono zara
di poškodbe izpustil. Glede na to, da se svetovni pokal v biatlonu še ni 
končal, zaključek bo ta konec tedna, tudi še ni analiz. "Analize sledijo 
po sezoni,” je pojasnil član SK Brdo, ki pa bo prihodnji teden verjetno 
nastopil na državnem prvenstvu na Pokljuki. S pripravami na novo se
zono pa bo začel čez mesec dni. Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Še naprej zadnji na lestvici
Medvode -VLB slovenski košarkarski ligi 

je odigranih 21 od 26 krogov. Košarkarji KK 
Tinex Medvode so še vedno na zadnjem, 14. 
mestu na lestvici s tremi zmagami in 18 pora
zi. Od ekipe Celjski KK, ki trenutno drži 12. 
mesto, ki še zagotavlja obstanek v ligi, imajo 
tri zmage manj. V preostalih petih krogih jih 
čakajo ekipe z zgornjega dela lestvice, od 
tega bodo doma odigrali le še eno tekmo, 22. 
marca ob 19. uri z Misel Postojnsko jamo, 
vodilno ekipo na lestvici. Pomembna tekma v 
boju za obstanek je bila za medvoške košar
karje v nedeljo s Triglavom, vendar so v do
mači dvorani izgubili s 75 : 94. Po polčasu so zaostajali le dve točki, 
na končuje bila razlika 19 točk. "Glavni razlog za poraz je neizkuše
nost naših igralcev, ki so v 2. polčasu povsem odpovedali. Še enkrat 
poudarjam, da so v ekipi le trije starejši igralci, vsi ostali so mladi. 
Ker smo že ves čas zadnji na lestvici, je malo padla tudi motivacija, 
čeprav moram reči, da se to na trenigih ne pozna toliko,” je pojasnil 
Igor KešeU. trener KK Tinex Medvode, ki se zaveda, daje najverjet
nejši scenarij selitev nazaj v 2. ligo: "V preostalih petih tekmah 
se bomo potrudili, potem bomo pa videli, kako in kaj. Teoretične 
možnosti za obstanek v ligi še imamo, vendar je to skoraj nemogoče,” 
je realen Kešelj. Maja Bertoncelj

Igor Kešelj
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Vrt

Priprava zelenjavnega vrta
Marca že posejemo prvo solato, kiji skozi cel 

mesec sledijo še druge vrste zelenjave. Večina 
lastnikov vrtov ne goji zelenjave toliko zaradi 
količine pridelanega kot zaradi veselja do dela 
z vrtninami in pričakovanja, kako bo posajeno 
obrodilo. Čeprav je morda dražja od kupljene 
in mogoče manj kakovostna, a roko na srce, 
vzgojena je z ljubeznijo in rezultat našega tru
da je. Danes je mogoče kupiti semena vse mo
goče zelenjave in tudi sadike se dobijo že sko
raj povsod. Te nam prihranijo kakšen teden ali 
dva čakanja na domače sadike: na primer sola
to, kapusnice, kumare, paradižnik, paprika, 
jajčevci ... Za vse vrste zelenjave se bolj splača 
kupiti sadike, kot pa čakati, da jih bomo sami 
vzgojili. Doma pridelana zelenjava ima polnej
ši okus, ker zraste brez umetnih pospeševal, 
tudi zelišča bolj dišijo in če jih uporabljamo 
sveža, imajo močnejši vonj in okus.

Za uspešno pridelavo zelenjave si najprej na
redimo načrt. Pripravimo seznam zelenjave, ki 
jo bomo to leto pridelali. Ta načrt tudi shrani
mo za drugo leto, če želimo kolobariti, da lah
ko izmenjaje sadimo dobre sosede vsako leto 
na drugo gredo. Neposredno na prosto sejemo 
in sadimo, ko je zemlja dovolj suha in tudi to

pla. Torej hitreje bo vse skalilo, če je že nekaj 
dni sončno vreme. Pred sajenjem gredice pre- 
lopatimo, pognojimo, če jih nismo jeseni, od
stranimo vse plevele, z grabljami zdrobimo 
večje grude in na koncu pograbimo, daje teren 
raven in gredice lepo oblikovane. Vsaj pred 
prvo setvijo je videz gredic pomemben. Čez 
poletje, ko rastline prerastejo robove in ko 
kakšno sadiko presadimo tudi zunaj vrste, je 
pomembno le, da je vrt bujno zasajen. Če pa 
smo jeseni zemljo posuli s hlevskim gnojem in 
ga zastrli z ostanki rastlin, so sedaj gredice 
polne teh ostankov, ki jih najprej odstranimo, 
potem pa prerahljamo le z vilami.

Če je vaša praksa kolobarjenje z rastlinami v 
določenem zaporedju, se tega držite vedno, saj 
je to prednost v preprečevanju razmnoževanja 
različnih škodljivcev, ki navadno napadejo le 
določene vrste zelenjave. Če isto rastlino leta 
in leta gojimo na istem mestu, se bolezni in 
škodljivci na rastlini še bolj množijo. Napri- 
mer, če na delu vrta gojimo krompir, naslednje 
leto na istem prostoru posadimo čebulo. Če 
imate dobro pognojeno zemljo, je primerna za 
kumare, paradižnike,... skratka za rastline, od 
katerih pričakujemo čimvečje plodove. Naj
učinkovitejše kolobarjenje je daljše od treh let, 
saj se nekatere bolezni v zemlji zadržijo več 
let. In tudi v majhnem vrtu je manj učinkovito, 
vsa zelenjava je bolj tesno skupaj in se tako

škodljivci selijo z rastline na rastlino. VerjetnS' 
ni treba posebej poudarjati, da naj za zelenjav
ni del vrta namenimo sončni del vrta. Nanj naj 
ne pada senca hiše in tudi pod sencami dreves 
nam zelenjava ne bo rasla. Tudi vetru preveč 
izpostavljen vrt, ni primeren za gojenje vrtnin. 
Če imate vrt na pobočju, je bolje narediti tera
se, da voda preveč ne odteka, čeprav je poleti 
lahko velik problem suša. Vendar za pridelavo 
zgodnje zelenjave, sploh veliko solate, je vrt na 
pobočju idealen. Idealno je, če je zelenjavni 
vrt obrasel na severni strani s kakšno živo 
mejo iz cvetočih grmovnic, seveda če imate 
velik vrt, za manjšega pa je že primerno, daje 
ograjen z lesenim plotom ali kakšnim drugim 
vetrobranom.

Torej marca najprej posejemo berivko za re
zanje, zgodnje vrste glavnate solate, blitvo, 
špinačo, redkvice, česen, čebulo, peteršilj, ko
renček, vse drugo kasneje glede na temperatu
re ali če se držite setvenega koledarja. Tildi ja
gode še lahko presadile v marcu, če imate p^ii 
sajene preveč na gosto. Pospravite pa še vse 
ostanke jesenske zelenjave: motovilec, ker bo 
šel v prvih toplih dneh v cvet, brstični ohrovt, 
razne radiče in zimske solate. Dobro je prve 
posevke zaščititi s kopreno, da nam semen ne 
pojejo ptice, pa tudi marca so noči še hladne. 
Če imate možnost, jih čez dan odkrijte, da gre
dice ogreje sonce. Igor Pavlič

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE
■ semena vrtnin in poljščin
■ sadike vrtnin
■ zemlja in substrati
■ lončnice, darilni program, aranžiranje
■ sredstva za varstvo rastlin
■ poljedelska in specialna gnojila
■ krmila in krmne komponente za domače živali
■ orodje, škropilna tehnika
■ vse za male živali

Aktualno v tem času! ;
>► SEMENSKI KROMPIR
> SEMENA VRTNIN 1
> SEMENA TRAV
> GNOJILA

PRODAJALNE: 
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300 

VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324 011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666
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Kulinarika

Orehova potica za veliko noč
Veliko noč praznujemo prvo nedeljo po prvi 

spomladanski polni luni. Letos bo to 23. mar
ca. Po tradiciji je na veliki petek zapovedan 
strogi post, na veliko soboto se blagoslovijo 
jedila, ki se potem zaužijejo za nedeljski zaj
trk. Jedila imajo določeno simboliko. Suho 
meso simbolizira Kristusovo telo, rdeči pirhi 
so kaplje krvi, hren predstavlja žeblje, potica 
pa krono.

Kako naredimo orehovo potico?
Sestavine: 70 dag bele moke, četrt 1 mleka za 

testo in 3 del mleka za poparek, en kvas, sol 
(približno 1 dag), 2 jajci, 400 g orehov, slad
kor, olje.

Postopek: - izdelava testa: v skledo preseje
mo belo moko, dodamo sol, na sredini naredi- 

rbo jamico, vanjo počasi vmešamo toplo mle
lo, vzhajan kvas (vzhaja tako, da mu dodamo 
malo sladkorja, žlico tople vode, zmešamo in 
pustimo približno deset minut) ter dva rume
njaka. Testo dobro pregnetemo. Po potrebi do
dajamo moko. Pokrito testo vzhajamo v dovolj 
veliki posodi eno uro;

- orehov nadev: orehe preberemo, jih popari
mo z vodo, hitro precedimo ter jih posušimo v 
pečici (približno 10 minut pri temperaturi 100 
stopinj). Nato orehe zmeljemo, poparimo z 
mlekom, da se zmes lepo maže po testu.

Ko je testo vzhajano, ga zvrnemo na pomo
kan prt in na tenko razvaljamo, premažemo z 
oljem, enakomerno namažemo z nadevom, v 
katerega umešamo sneg dveh stepenih belja
kov, ter potresemo s sladkorjem. Testo zvije
mo, damo v model, ki smo ga namazali z 
maslom, in testo večkrat prebodemo z vilica
mi. Pokrijemo in pustimo vzhajati eno uro. 
Vzhajano potico damo v vročo pečico (200 
stopinj Celzija). Ko naraste in zarumeni, tem- 
^raturo malo znižamo (na 170 stopinj Celzi
ja). Pečemo jo eno uro. Pečeno potico nama
žemo z oljem, jo pustimo nekaj minut pokri-

Postna predavanja 
v Župniji Preska

Župnija Preska je v postnem času pripravi
la predavanja, ki potekajo ob petkih zvečer 
ob 18.45 v prostorih pod cerkvijo. Družina - 
bojišče kultur? je bil naslov prvega predava
nja Ljudmile Novak, poslanke v evropskem 
parlamentu, podpredsednice stranke N.Si, 
profesorice slovenskega in nemškega jezika 
s književnostjo in matere treh otrok. Pater 
Jože Pucelj je spregovoril o vlogi očeta v 
družini in kako na otroka vpliva njegova od
sotnost. Dr. Peter Skoberne je predaval na 
temo Družina in/ ali kariera, zaključno pre
davanje pa bo danes, 14. marca. Predavala 
bo Jana Podjavoršek, naslov pa Apostol Pa
vel govori družinam. Predavanje bo napo
ved obhajanja jubilejnega leta sv. Pavla, ki 
se bo začelo junija. M. B.

Velikonočna potica

to, nato pa jo obrnemo na leseno desko ter jo 
pokrijemo s prtom, da se počasi ohlaja.

Pri velikonočnem zajtrku seveda ne sme 
manjkati hren. Pripravimo ga lahko na različ
ne načine. Tokrat predlagamo naslednji re
cept. Potrebujemo približno četrtino korenine 
hrena, tri jabolka, dve pomaranči, sladkor, 
sol, kis. Olupimo hren in jabolka ter oboje na

ribamo na najmanjšem rezilu. Stisnemo po
maranči in sok dodamo hrenu in jabolkam. 
Dodamo še polovico male žličke sladkorja, 
ščepec soli in dve veliki žlici kisa. Vse to 
zmešamo in postrežemo.

Vesele velikonočne praznike in dober tek!

Maja Bertoncelj

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR'KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan 
v tednu odlične pice, 

testenine in druge jedi 
po naročilu.

^ 01/362 12 20 PRIDI, POKUSI IN SPOZNAJ,
DA PICERIJA HARLEKIN JE NAJ, NAJ.

Vabimo vas v ponovno 
odprto trgovino Ajda, 
kjer vam nudimo pestro 
ponudbo raznovrstnih 

živil po najnižjih cenah.

V MESECU MARCU PA ŠE 
DODATNI 10% POPUST NA 

SADJE IN ZELENJAVO

Prepričajte se o bogati ponudbi.

Odpiralni čas:
ponedeljek - petek: od 7.30 -19.30 

sobota: od 7.30 -18.30 
nedelja: od 8.-12. ure 
telefon: 040/273-275
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4. aprila 2008

Pomladni
sveženj

Pomlad je čas za novosti in tudi letos 
smo za naše bralce pripravili novo 
brezplačno prilogo Gorenjskega glasa 
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naročnine pokličite 201 ^2/^.1

ali pišite na narocnine@g-glas.si
Gorenjski Glas
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Oglasi I

NOVO V MEDVODAH VSE ZA RIBOLOV

Trgovina

+sUL"c
PRODAJA RtBtSKe 

/N LOVSKI OPRRM

ras

e MEDVODE, DOMOVA CESTA 2 (TITANIK). telefon: 041/629-521

OTVORITEV BO V PONEDELJEK, 17. MARCA
OB 12.00 URI. VABLJENI!

© Cmm
smmnno tJENZV

Daiwa _ rzi
Blagovne znamke, ki jih tr imo.

RAAVTOCBNTERWmAD£niH
Menjava gum
Prodaja pnevmatik
(do -35 % popusta na pnevmatike)
Sezonsko shranjevanje pnevmatik
Optična meritev na najsodobnejši
3D napravi
Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 
čiščenje vašega vozila

Nahajamo se ob magistralni 
cesti Medvode - Ljubljana

pon. - petek: 
sobota:

1
Stanežiče 52,1000 Ljubljana

|
telefon:
mobitel:
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RO.Tehnologija d.o.o.

Naše podjetje zastopa naslednje proizvajalce strojev iz skupine WIRTGEN GROUP: 
Wirtgen GmbH, Vogele AG, Hamm AG in Kleemann GmbH. Zastopamo tudi zimsko 
opremo proizvajalca Giletta Spa in nabijalno tehniko Weber GmbH. Za vse navede® 
proizvajalce nudimo kvaliteten servis in dobavo originalnih nadomestnih delov.
Ukvarjamo se tudi s sanacijo asfaltnih in betonskih razpok.

Wirtgen - asfaltne freze, finišerji za izdelavo betonskih cestišč, stroji za reciklažo cestišč 
Vogele - asfaltni finišerji 
Hamm - valjarji za zemljine in asfalt 
Giletta - zimska oprema, posipalci in plugi 
Weber - vibracijska nabijala in vibracijske plošče, valjarji za jarke 
Asphalt technologies - asfaltne baze z možnostjo reciklaže 
Kleemann - drobilna in sejalna tehnika

S

VVmTGEN
GROUP 't$fwirtgen

JlGILGTTA
I SIKNI« pjny

UlCbCfAg

VČGELE

ASPHALT
TECHNOLOGIES

Kuzcmcinn##

RO.Tehnologija d.o.o.
Poslovna cona A 49 Sl- 4208 Šenčur Slovenija 
tel + 386 4 2559 580, fax +386 4 2559 589 
www.rotech.si, e-mail: info@rotech.si
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